

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

တံတေးခရိုင်

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်

ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ(၃၁)ရက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးခရိုင်၊ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် အကွက်ချမြေပုံ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်
 အကျယ်အဝန်း (၁၈၄၉၃၃)ဧက
 တေ့ရန်မိုင် (၂၈၈.၂၇)မိုင်
 စကေး= ၁လက်မ ၁မိုင်



ကော့ များ မြို့ နယ်

ဗို

ပုံ

ခ

ကိုင်

မုဒ္ဒမယ်လယ်

ကွမ်းခြံကုန်းမြို့ အခြေပြမြေပုံ

N
 ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်
 တွဲဖော်အခြေပြ
 မြန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး



- ရည်ညွှန်းချက်**
- မြို့မမြေ
 - ရပ်ကွက် / စတုဂံ ကျပ်မြေ
 - မြစ် / ဓားတူး
 - လမ်းမညွှန်း
 - (---) ဝတ်တင်ကြီးများ (၈၀၀၀၀ အထက်)
 - ⊕ စောင့်
 - ⊙ စောင့်အုပ်စွဲ
 - ⊙ သို့မဟုတ် : သို့လင်း
 - ⊙ မီးဆက်စွဲ
 - ⊙ စာရင်း : စောင့်
 - ⊙ ကျွန်ကြီးစောင့်
 - ⊙ အောက်ပိုင်းစောင့်
 - ⊙ အကျိုးပြုအထောက်အပံ့စောင့်
 - ⊙ စောင့် : ၀၀၀၀၀ / Super Market
 - ⊙ ဘဏ် (Class ၃ & ၄)
 - ⊙ အစောဆုံးစောင့်စောင့်
 - ⊙ စောင့်စောင့်စောင့်
 - ⊙ မိတ်ဆက်စောင့် : (CNG) အစောဆုံးစောင့်
 - ⊙ ဌာနဆိုင်ရာစောင့်များစောင့်စောင့်

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	မြေပုံ		
	အခန်း(၁) နိဒါန်း နှင့် ဒေသသမိုင်း		
၁။	နိဒါန်း	၁	၂
၂။	ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း	၂	၃
	အခန်း(၂) ပထဝီဝင်အနေအထား		
၃။	တည်နေရာနှင့် အကျယ်အဝန်း	၃	၄
၄။	နယ်နိမိတ်	၄	
၅။	မြေမျက်နှာသွင်ပြင်	၄	၅
၆။	ရေဆင်း	၅	
၇။	ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်	၅	
	အခန်း(၃) ရာသီဥတုနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်		
၈။	ရာသီဥတု	၅	၆
၉။	သဘာဝပေါက်ပင်	၆	
၁၀။	တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ	၆	
၁၁။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ	၇	
၁၂။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ	၇	၈
၁၃။	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု	၉	
	အခန်း(၄) လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၄။	နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ	၁၀	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၁၅။	အိမ်ခြေ ၊ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ (က)အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု (ခ)လူဦးရေ	၁၂	
၁၆။	လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/ မ အချိုး (က)လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား/ မ အချိုး (ခ)မွေးဖွား၊ သေဆုံး၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ	၁၃	
၁၇။	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	၁၃	
၁၈။	နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု	၁၄	
	အခန်း(၅) အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၉။	အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု	၁၄	
၂၀။	ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ (က)မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်စာရင်း (ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ (ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ (ဃ)ရွေးချယ်ခံရသောလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ	၁၅	၁၆
	အခန်း(၆) စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ		
၂၁။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်	၁၇	
၂၂။	မြေအသုံးချမှု	၁၇	၁၈
၂၃။	ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့်ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ (က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ (ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ (ဂ) တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါးများ	၁၉	၂၁
၂၄။	စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း	၂၂	၂၆

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ (ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ (င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ ထွန်နှင့်ကျွဲ၊ နွားကောင်ရေ (စ) ဒေသတွင်းဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း (ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း		
၂၅။	မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း (က) မွေးမြူရေးဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး(ကောင်ရေ) (ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု(ပိဿာ) (ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငှက်/ငှက်ထုတ်လုပ်မှု(လုံး) (င) နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု (စ) မြို့နယ်ငါးပုစွန်မွေးမြူမှုအခြေအနေ (ဆ) ရေချို၊ ရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှ အသားထုတ်လုပ်မှု	၂၆	၂၈
၂၆။	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း (က) စက်မှုဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ (ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ (ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ	၂၉	၃၅
၂၇။	သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ (က) သစ်တောများ (ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း (ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု (ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ	၃၅	၃၇
၂၈။	တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း (က) ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု	၃၇	၃၈

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု		
၂၉။	စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ (က) ဓာတ်ဆီ/ဒီဇယ် အရောင်းဆိုင်များ (ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ	၃၈	
၃၀။	ပို့ဆောင်ရေးနှင့်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (က) လေကြောင်းလမ်း (ခ) ရေကြောင်းလမ်း (ဂ) ရထားလမ်းနှင့်ဘူတာရုံများ (ဃ) ကားဂိတ်များ	၃၉	၄၂
၃၁။	လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ (က)ကားလမ်းများ (ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ (ဂ) တံတားများ (ဃ) လမ်း၊ တံတားသုံးစက်ကိရိယာများ (င) လမ်း၊ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း	၄၃	၄၆
၃၂။	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း (က) ဟိုတယ်/မိုတယ်/အင်း/တည်းခိုခန်း (ခ) ကမ်းခြေ/ အပန်းဖြေနေရာ	၄၆	၄၇
၃၃။	သမဝါယမအသင်းများ	၄၇	
၃၄။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ (က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ဒိုင်၊ ပွဲရုံ၊ ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ (ခ) ဘဏ်များ (ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ	၄၈	၅၀
၃၅။	စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ (က)ဈေးလုပ်ငန်း	၅၁	၅၃

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း (ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (ဃ) လမ်း၊ တံတားလုပ်ငန်း		
၃၆။	ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ (က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗွီဒီယို (ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ	၅၃	၅၄
၃၇။	ပြည်တွင်း အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှု တန်ဖိုး	၅၄	
၃၈။	လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ	၅၅	
၃၉။	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူ ဦးရေ	၅၅	
၄၀။	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	၅၆	
	အခန်း(၇) လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၁။	ပညာရေးကဏ္ဍ (က) အဆင့်မြင့်ပညာ (ခ) အခြေခံပညာ (ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း (ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း (င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု (စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု (ဆ) စာတတ်မြောက်မှု ရာခိုင်နှုန်း (ဇ) သင်ကြားမှု သင်ယူမှုအထောက်အကူပြုစာသင် ခန်းများဖွင့်လှစ်နိုင်မှု (ဈ) စာကြည့်တိုက်များဖွင့်လှစ်နိုင်မှု	၅၆	၆၃

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၄၂။	ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ (က) ဆေးရုံများ (ခ) ဆေးပေးခန်းများ (ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ (ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု (င) ဒေသတွင်း အများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ (စ) HIV/ AIDS-ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ (ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ	၆၃	၆၉
၄၃။	လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ (က) INGO (ခ) NGO (ဦးရေ) (ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ	၆၉	၇၅
၄၄။	အားကစားနှင့်ပျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ အခန်း(၈) ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ	၇၅	
၄၅။	ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများနှင့်သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ (က) သာသနိကအဆောက်အဦများ (ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ (ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊ စေတီ၊ ပုထိုးများ (ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ	၇၆	၇၇
၄၆။	အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ	၇၇	
၄၇။	သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့်နေရာများ	၇၇	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	<p style="text-align: center;">အခန်း(၉) ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ</p>		
၄၈။	<p>ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ</p> <p>(က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ</p> <p>(ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ</p>	၇၈	၉၀
၄၉။	မြို့ပြစီမံကိန်း(TownPlan)နှစ်(၃၀)အတွက်မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာလျာထားမှု	၉၀	
	<p style="text-align: center;">အခန်း(၁၀) အထွေထွေ</p>		
၅၀။	အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ	၉၁	
၅၁။	နိဂုံး	၉၁	

ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အခန်း(၁)

နိဒါန်းနှင့်ဒေသသမိုင်း

နိဒါန်း

၁။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အောက်ရှိဌာနဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး၊ နိုင်ငံတော် အစိုးရ၏မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ် ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြုဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်ရေးဟူသော ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်ကြသည့် အဆင့်ဆင့်သောအရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများသည် ရုံးချုပ် အဆင့်မှအောက်ခြေ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု အဆင့်အထိအထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံးအသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရပြီး နိုင်ငံတော် အုပ်ချုပ်ရေးယန္တရား ချောမွေ့စွာလည်ပတ်ရေးတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်မှန်းချက်တာဝန်များ၊ အခြားဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်သော တာဝန်များ နှင့် ဒေသန္တရအစိုးရအဖွဲ့များမှပေးအပ်သော လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နေကြရသည်ဖြစ်ရာ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက် များပြုစုထားရှိခြင်းသည် များစွာအရေးပါလာပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက် အလက်များပြုစုခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက် အကူပြုသကဲ့သို့ အကြီးအကဲများ နယ်မြေသို့ကွင်းဆင်းရာတွင် နယ်မြေ၏ အချက်အလက်များကို လွယ်ကူစွာသိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည် ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ (၂၀၂၃ ခုနှစ်။

မတ်လကုန်ထိ အခြေအနေ)ကို သက်ဆိုင်ရာဌာန အသီးသီးမှ ပေးပို့သော ကိန်းဂဏန်းများ နှင့်အညီ ပြုစုတင်ပြထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဒေသခိုင်းအကျဉ်း

၂။ မြို့အဖြစ် အထင်ကရသတ်မှတ်နိုင်မည့် အစောဆုံးမှတ်တမ်း တစ်ခု ဖြစ်သည့် ၁၉၁၄ ခုနှစ်တွင် မစ္စတာဖာနီဗယ်နှင့် မစ္စတာ မောရစ်ဆင်တို့ ရေးသားပြုစုခဲ့သော “သန်လျင်ဂေဇက်တီးယား”အရ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့ ဟူ၍ ဖော်ပြထားသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ ၁၈၈၀ ခုနှစ်နောက်ပိုင်းကာလတွင် မြို့အဖြစ်တည်ရှိလာခဲ့ပါသည်။ ရွာလယ်ပိုင်း၊ ရုံးပိုင်း၊ မင်းတံတားပိုင်း၊ တော်ပုလွဲစသည်တို့မှာ မြို့၏ရှေးအကျဆုံး လူသိများသော ရပ်ကွက်များ ဖြစ်သည်။

ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ဟူ၍ အထင်အရှားမရှိမီ ကာလအတွင်း ကွမ်းခြံကုန်း ပတ်ဝန်းကျင်ဒေသများသည် နယ်ချဲ့ဗြိတိသျှလက်အောက် တွင် တည်ရှိခဲ့ပါသည်။ ၁၉၄၂ ခုနှစ် ဂျပန်ခေတ်တွင် ရဲဘော်သုံးကျိပ်ဝင် ဗိုလ်မှူးရဲထွဋ် နှင့် ဂျပန်အရာရှိ ကီတီဂျီ တို့က ကွမ်းခြံကုန်းမြို့ပေါ်တွင် စစ်သားစုဆောင်းခဲ့ကြပြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့ပြ အုပ်ချုပ်ရေး ကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။ လွတ်လပ်ရေး ကြိုးပမ်းမှုအဖြစ် ၁၉၄၄ ခုနှစ်တွင် ဂျပန် ဆန့်ကျင်ရေး၊ တော်လှန်ရေးမြေပေါ် လှုပ်ရှားမှုများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ မတ်လ(၃၁)ရက်နေ့တွင် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့သို့ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း လာရောက်ခဲ့ပြီး တိုင်းပြည်လွတ်လပ်ရေး၊ တိုင်းပြု၊ ပြည်ပြုလွှတ်တော် ရေးရာများကို ဆွေးနွေးသွားခဲ့ပါသည်။ ၁၉၆၇ ခုနှစ်တွင် ကောင်စီ အဆင့် ဆင့် ရွေးကောက် တင်မြှောက်ပြီး မြို့နယ်ပြည်သူ့ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ (၇)ဦးမှ အုပ်ချုပ်ရေး တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြပါသည်။ ပြည်ထဲရေးနှင့်

သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၆.၉.၁၉၇၂ ရက်စွဲ ပါစာအမှတ်၊ ၁၀၃ / ၅၂ / စိတ်(၁) ထုတ်ပြန်သည့် အမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့ကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ ပြည်ထဲရေးနှင့်သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၂၇.၄.၁၉၇၃ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၃/၁(၁)အထ(၂)ဖြင့် ထုတ်ပြန်သည့် အမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက်(၇)ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စု(၄၃) အုပ်စု၊ ကျေးရွာပေါင်း(၁၁၈)ရွာကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။ တိုးတက်လာသော လူဦးရေ၊ ပြောင်းလဲလာသော မြို့ပြစီမံကိန်းများအရ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၈.၁.၂၀၁၃ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာပြန်တမ်းအရ ကျေးရွာ(၁၉)ရွာ၊ ၉.၄.၂၀၁၃ ရက်စွဲပါ အမိန့်ကြော်ငြာစာ (၂၉၂/၂၀၁၃)အရ ကျေးရွာ(၁)ရွာတို့ကို ထပ်မံတိုးချဲ့ ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်း ခွင့်ပြုခဲ့ပြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ၁၂.၂.၂၀၁၆ ရက်စွဲပါအမိန့်ကြော်ငြာစာ(၃၂၃/၂၀၁၆)ဖြင့် ကျေးရွာ(၃)ရွာအား ဖျက်သိမ်းခဲ့သည့်အတွက် ကျေးရွာပေါင်း (၁၃၅)ရွာ ဖွဲ့စည်းပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၈၈ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၁၈ ရက်နေ့တွင် တပ်မတော်မှ နိုင်ငံတော်၏ အာဏာအရပ်ရပ်ကို တာဝန်ယူပြီးနောက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးအား မြို့နယ်ငြိမ်ဝပ်ပိပြားမှုတည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့၊ မြို့နယ် အေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီမှ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်၍ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအုပ်ချုပ် ရေးမှူးရုံးမှမြို့နယ်၏ လုပ်ငန်းကိစ္စအဝဝကို ဦးဆောင်ကာဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ သည်။

အခန်း(၂)

ပထဝီဝင် အနေအထား

တည်နေရာနှင့်အကျယ်အဝန်း

၃။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ တောင်ဖျားပိုင်းတွင်ရှိ၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးခရိုင်တွင် တည်ရှိပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်း

မြို့နယ်သည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၆ ဒီဂရီ ၂၅ မိနစ်နှင့် ၁၆ ဒီဂရီ ၂၆ မိနစ် ကြား အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၆ဒီဂရီ၀၀မိနစ်နှင့် ၉၆ဒီဂရီ၀၁မိနစ် ကြားတွင် တည်ရှိပါသည်။ အရှေ့မှအနောက်သို့ (၃၀.၂) မိုင်နှင့် တောင်မှမြောက်သို့ (၁၃.၂) မိုင်ရှည်လျားပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ဧရိယာစတုရန်းမိုင်မှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့အမည်	မြို့ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်	ကျေးရွာအုပ်စု ဧရိယာစတုရန်းမိုင်	မြို့နယ်ဧရိယာ စတုရန်းမိုင်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း	၅.၁	၂၈၃.၁၇	၂၈၈.၂၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၅.၁	၂၈၃.၁၇	၂၈၈.၂၇

နယ်နိမိတ်

၄။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏အရှေ့ဘက်တွင် ကော့မှူးမြို့နယ်၊ အနောက်ဘက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေးဒရဲမြို့နယ်နှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ်လျက်ရှိပြီး၊ တောင်ဘက်တွင် မုတ္တမပင်လယ်၊ မြောက်ဘက်တွင် ကော့မှူးမြို့နယ်တို့နှင့် နယ်နိမိတ်ထိစပ်လျက်ရှိပါသည်။

မြေမျက်နှာသွင်ပြင်

၅။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ မြေမျက်နှာသွင်ပြင်မှာ ယေဘုယျအားဖြင့် တောကြီး တန်းဒေသနှင့်မြေပြန့်လွင်ပြင်ဟူ၍ နှစ်ပိုင်းခွဲခြားနိုင်ပါသည်။ မြို့နယ်၏မြောက်ဘက် ခြမ်းတွင် တောင်ကုန်းများ၊ ရေဝေကုန်းတန်းများ၊ ဆင်ခြေလျှောများ၊ သစ်တောများ တည်ရှိပါသည်။ တောင်ဘက်ခြမ်းတွင် ပင်လယ်နှင့်ထိစပ်နေပါသည်။ ဒီရေရောက် သစ်တောများ၊ ပြန့်ပြူးသော လွင်ပြင်နှင့်လယ်ကွင်းများ တည်ရှိပါသည်။ မြို့နယ်ရှိ ချောင်းများမှ ဒီရေ

အတက်အကျရှိသော မြစ်ဝကျွန်းပေါ် မြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဖြစ်၍ မုတ်ကျွန်း ဒေသဟု ခေါ်တွင်ခဲ့ပါသည်။

ရေဆင်း

၆။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင် မြစ်ချောင်းများပေါများသည့် ဒေသတစ်ခု ဖြစ်ပြီး မြစ်ချောင်းများသည် တောင်မှမြောက်သို့ စီးဆင်းလျက်ရှိပါသည်။ ထင်ရှားသောမြစ်မှာ တိုးမြစ်နှင့် သခွပ်မြစ်ဖြစ်ပါသည်။ ဒေသတွင်းရှိရေ အရင်းအမြစ် အများစုမှာ ရေချိုများဖြစ်၍ စိုက်ပျိုးရေး၊ သောက်သုံးရေ စသည်ဖြင့်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ မြစ်/ချောင်း များမှာ တစ်နှစ်ပတ်လုံးရာသီမရွေး သင်္ဘော/ စက်လှေ/ သမ္ဗန်များ သွား လာနိုင်ပါသည်။

ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်

၇။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အမြင့်မှာ (၁၀)ပေ ဖြစ်ပါသည်။

အခန်း(၃)

ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

ရာသီဥတု

၈။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်သည် မုတ်သုံရာသီဥတုရှိပြီး၊ အမြင့်ဆုံး အပူချိန် (၃၈°C) နှင့်အနိမ့်ဆုံးအပူချိန်မှာ (၂၁°C) ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်အလိုက် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော မိုးရေချိန်နှင့် အပူချိန်မှာအောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ခုနှစ်	မိုးရေချိန်		အပူချိန်	
		မိုးရွာရက်	စုစုပေါင်း မိုးရေချိန် (လက်မ)	နွေရာသီ (· C)	ဆောင်းရာသီ (· C)
				အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
၁	၂၀၂၀	၈၉	၈၄.၀၇	၃၈	၂၁
၂	၂၀၂၁	၁၀၇	၁၁၇.၆၅	၃၈	၂၀
၃	၂၀၂၂	၁၆	၂၀.၁၈	၃၈	၈
၄	၁-၁၀-၂၀၂၂ မှ ၃၁.၃.၂၀၂၃ထိ	၁၀၀	၁၂၀.၆၃	၃၄	၂၂

သဘာဝပေါက်ပင်များ

၉။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်း ပေါက်ရောက်သည့် သဘာဝပေါက်ပင်များမှာ အင်၊ ကညင်၊ ပိတောက်၊ တောင်သလဲ၊ မျောက်လုပ်၊ ကံ့ကော်၊ သင်္ကန်း၊ တောင်ပိန္နဲ၊ သပြေ၊ အနန်းဖို၊ အနန်းမ၊ သရက်၊ မရမ်း၊ ကနစို၊ ဝါးအမျိုးမျိုး၊ သဘာဝပေါက် ရောက်ပင်၊ ကန့်မလာ၊ သရော၊ ဓနိ၊ လမုနှင့် သင်ပေါင်းအပင်များဖြစ်ပါသည်။

တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ

၁၀။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင် တွေ့ရှိရသော တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များမှာ ဂျို၊ ဒရယ်၊ ခွေးအ၊ ငှက်မျိုးစုံ စသည့်တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များရှိပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ

၁၁။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ မြေမျက်နှာသွင်ပြင်မှာ ယေဘုယျအားဖြင့် တောကြီးတန်းဒေသနှင့် မြေပြန့်လွင်ပြင်ဟူ၍ နှစ်ပိုင်းခွဲခြားနိုင်ပြီး မြို့နယ် ၏ မြောက်ဘက်ခြမ်းတွင် တောင်ကုန်းများ၊ ရေဝေကုန်းတန်းများ၊ ဆင်ခြေ လျှောများ၊ သစ်တောများ တည်ရှိပါသည်။ တောင်ဘက်ခြမ်းတွင် ပင်လယ် နှင့် ထိစပ်လျက်ရှိပြီး ဒီရေရောက်တောများ၊ သစ်ပင်များ၊ ပြန့်ပြူးသော လွင်ပြင်နှင့်လယ်ကွင်းများတည်ရှိပြီး မြစ်ချောင်းများမှာ ဒီရေအတက်အကျ ရှိသော မြစ်ဝကျွန်းပေါ် မြစ်ဝှမ်းလွင်ပြင်ဒေသ ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ် အနေဖြင့် ကမ်းနှင့်နီးသည့်အတွက် မုန်တိုင်းများ ကျရောက်နိုင်ခြင်း၊ မိုး သည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး ရေကြီးမှုများဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါသည်။ မြစ်ချောင်း များမှာလည်း ရေစီးကြမ်းသည့်ဒဏ်များကြောင့် အချို့နေရာများတွင် ကမ်း စားခြင်းများ၊ ရေတိုက်စားခြင်းများဖြစ်ပေါ်ခဲ့သဖြင့် ယင်းပျက်စီးမှုများအား ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက် ရေး လုပ်ငန်းများအား စီမံချက်များချမှတ်၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ

၁၂။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်း သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများအား နည်းလမ်း(၅)သွယ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ရန် အစီအမံများ ချမှတ်ထားရှိရာတွင် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံစေမည့်နည်းလမ်းများ၊ သစ်တောပြုန်းတီးခြင်းနှင့် ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွယ်ပျောက်ခြင်းမှ ကာကွယ် ထိန်း သိမ်းခြင်း၊ ရေရရှိရေးအခက်အခဲကြားမှ ကာကွယ်ခြင်း၊ ကျန်းမာရေး လုပ် ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှုမှ ကာကွယ် ခြင်းနှင့် ပြည်သူများအတွင်း အသိပညာပေးစည်းရုံးဟောပြော ဆွေးနွေး ခြင်းများ၊ သင်တန်းပို့ချခြင်းများအား ကော်မတီများဖွဲ့စည်း၍ သော်လည်း

ကောင်း၊ သစ်တောဦးစီးဌာနအနေဖြင့်သော်လည်းကောင်း ကျယ်ပြန့် စွာ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ ကျေးရွာနေပြည်သူများအား သစ်တောပြုစု ထိန်းသိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာများသင်ကြားပေးခြင်း၊ ဇီဝမျိုးစုံ ကာကွယ် နိုင်ရေးအတွက် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကြိုးဝိုင်းအတွင်း တရား မဝင်သစ်ပင်ခုတ်လှဲခြင်း၊ ခွင့်ပြုချက်မဲ့မြေတူးဆွခြင်း၊ တောမီးရှို့မှုမဖြစ်ပွား စေရေးအတွက် တာဝန်ကျသစ်တောဝန်ထမ်းများမှ စဉ်ဆက်မပြတ်ကာကွယ် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပြည်သူများ အသိပညာ တိုးပွားစေရေး၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်မှ ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် သစ်တော သစ်ပင်ရှိခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများကို ပြည်သူများ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် သိရှိစေရေးအတွက် မုတ္တမပင်လယ်ကမ်းခြေနှင့်ထိစပ်နေသည့် ကျေးရွာ များ ဖြစ်သော လက်ခုပ်ကုန်း၊ ကညင်ကုန်း၊ ကရင်ချောင်၊ ကန်လျားရှည်၊ ဝက်ကိုက်ကျေးရွာအုပ်စုများတွင်ဒီရေတောထိန်းသိမ်းကာကွယ်ရေးနှင့်ပတ် သက်၍ အသိပညာပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး မုတ္တမပင်လယ်ကမ်းခြေ တစ်လျှောက်ကျေးရွာများနှင့် ပင်လယ်အကြားကမ်းတက်မြေ(၂၄၈၃) ဧက အားကန်လျားရှည်(ဒီရေတော)ကြိုးပြင်ကာကွယ်တောမြေအဖြစ်သတ်မှတ် နိုင်ခဲ့၍ ဒေသခံပြည်သူ့အစုအဖွဲ့ပိုင် သစ်တောအုပ်ချုပ်မှုကော်မတီမှ ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ကညင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ အလယ်ရွာ ကျေးရွာတွင်ကမ်းတက်မြေ(၁၉၀)ဧကအား အစိမ်းရောင် တံတိုင်းအဖြစ် လည်းကောင်း၊ (၉၂၇၄-၃၈) ဧကအား ဒီရေတောကြိုးပြင် ကာကွယ် တော အဖြစ် သတ်မှတ်ထားရှိပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု

၁၃။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်သည် တိုးမြှင့်နံဘေးမုတ္တမပင်လယ်နှင့် ဆက်စပ် လျက်ရှိပြီး ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်(၁၀)ပေခန့်အထက်သာရှိပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်သည် တိုးမြှင့်ကမ်းနံဘေးတွင်တည်ရှိပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်အတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု မရှိပါ-

စဉ်	အမျိုးအစား	ဖြစ်ပွား ကြိမ်	သေ/ ပျောက် ဦးရေ	အဆောက် အဦ ပျက်စီးမှု	ဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်း)
၁	မုန်တိုင်းဘေး	-	-	-	-
၂	ဆူနာမီဘေး	-	-	-	-
၃	ငလျင်ဘေး	-	-	-	-
၄	ရေဘေး	-	-	-	-
၅	မီးဘေး	-	-	-	-
စုစုပေါင်း		————— တင်ပြရန်မရှိပါ။ —————			

အခန်း(၄)

လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ

၁၄။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်း နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသား လူမျိုးစုများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	လူမျိုး	နေထိုင်သည့် လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ၏ ရာခိုင်နှုန်း
၁	ကချင်	-	-	-
၂	ကယား	-	-	-
၃	ကရင်	၁၄၆၉၆	၁၂၅၁၄၀	၁၁.၇၄
၄	ချင်း	၁	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၀၀၈
၅	မွန်	၂	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၀၁၆
၆	ဗမာ	၁၁၀၄၀၅	၁၂၅၁၄၀	၈၈.၂၂
၇	ရခိုင်	၂၁	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၁၆
၈	ရှမ်း	၁၃	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၁
၉	ပအိုဝ်	-	-	-
၁၀	ဓနု	-	-	-
၁၁	တောင်ရိုး	-	-	-
၁၂	ပလောင်	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၅၁၃၈	၁၂၅၁၄၀	၉၉.၉၉

အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ

၁၅။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိ လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ရပ်ကွက်	ဂေ အ
၁	မြို့နေ	၄၃၆၁	၅၁၀၅	၇	
၂	ကျေးလက်နေ	၂၅၉၀၁	၂၉၂၃၈	-	
မြို့နယ်ချုပ်		၃၀၂၆၂	၃၄၃၄၃	၇	

(ခ) လူဦးရေ

စဉ်	အကြောင်း အရာ	အသက်(၁၈) နှစ်အထက်			အသက်(၁၈) နှစ်အောက်			ဂ
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	မြို့နေ	၆၄၀၅	၇၄၂၇	၁၃၈၃၂	၁၈၅၉	၁၇၆၁	၃၆၂၀	၈
၂	ကျေးလက်နေ	၃၉၆၃၀	၄၂၃၉၉	၈၂၀၂၉	၁၃၁၀၀	၁၂၅၅၉	၂၅၆၅၉	၅၂
မြို့နယ်ချုပ်		၄၆၀၃၅	၄၉၈၂၆	၉၅၈၆၁	၁၄၉၅၉	၁၄၃၂၀	၂၉၂၇၉	၆၀

လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျားမအချိုး

၁၆။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လအထိ လူဦးရေတိုးနှုန်း ကျားမ အချိုးမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျားမ အချိုး

စဉ်	ယခင်နှစ် လူဦးရေ	ယခုနှစ် လူဦးရေ	တိုးလာ ဦးရေ	တိုး နှုန်း	ကျား/မအချိုး		
					ကျား	မ	အချိုး
၁	၁၂၄၄၇၀	၁၂၅၁၄၀	၆၇၀	-	၆၀၉၉၄	၆၄၁၄၆	၁:၁.၀၅

(ခ) မွေးဖွား၊ သေဆုံး၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ

စဉ်	မူလ လူဦးရေ	မွေးဖွား ဦးရေ	သေ ဆုံး ဦးရေ	ပြောင်း ဝင် ဦးရေ	ပြောင်း ထွက် ဦးရေ	လက်ရှိ လူဦးရေ
၁	၁၂၄၄၇၀	၆၂၅	၅၄၇	၁၂၇၇	၆၈၅	၁၂၅၁၄၀

ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာအလိုက်လူဦးရေ

၁၇။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်နေထိုင်ကြသူများ၏ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာအလိုက် လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ဗုဒ္ဓ ဘာသာ	ခရစ် ယာန်	ဟိန္ဒူ ဘာသာ	အစ္စလာမ် ဘာသာ	နတ်	အခြား	ပေါင်း
၁	၁၁၉၃၂၀	၃၇	၂၉	၃၇၃၇	-	၂၀၁၇	၁၂၅၁၄၀
မြို့နယ်ချုပ်	၁၁၉၃၂၀	၃၇	၂၉	၃၇၃၇	-	၂၀၁၇	၁၂၅၁၄၀

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု

၁၈။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံခြားသားများ နေထိုင်သူဦးရေမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	နိုင်ငံခြားသား လူမျိုး	နေထိုင်သူ ဦးရေ	မြို့နယ်လူဦး ရေ	မြို့နယ်လူဦးရေ၏ ရာခိုင်နှုန်း
(က)	တရုတ်	၂	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၀၁
(ခ)	အိန္ဒိယ	-	-	-
(ဂ)	ပါကစ္စတန်	-	-	-
(ဃ)	ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၂	၁၂၅၁၄၀	၀.၀၀၁

အခန်း(၅)

အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေဖွဲ့စည်းမှု

၁၉။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ဖွဲ့စည်းမှုမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	၁	၇	၄၃	၁၃၅

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ

၂၀။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအား အောက်ပါ အတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) **မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်စာရင်း**

စဉ်	အမည်	အလုပ်အကိုင်	တာဝန်
၁	လစ်လပ်(ကွယ်လွန်)	-	ဥက္ကဋ္ဌ
၂	ဦးဝင်းတင်	ကုန်သွယ်လယ်ယာ(ငြိမ်း)	အဖွဲ့ဝင်
၃	ဦးတင်စိုး	သမဦးစီး (ငြိမ်း)	အဖွဲ့ဝင်
၄	ဦးတင်မောင်သန်း	-	အဖွဲ့ဝင်
၅	လစ်လပ်(ကွယ်လွန်)	-	အဖွဲ့ဝင်
၆	ဦးအေးလွင်ဦး	မူပြ(နှုတ်ထွက်)	အဖွဲ့ဝင်
၇	ဦးဦးသန်းမောင်	မြို့နယ်ပညာရေးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၈	ဦးရဲမြင့်ဝင်း	ဥပဒေအရာရှိ	အဖွဲ့ဝင်
၉	ဦးကျော်သူရ	လ.ဝ.က ဦးစီးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၀	Dr မြတ်သူ	မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၁	ဦးဝင်းမင်း	မြို့နယ်စည်ပင်အမှုဆောင် အရာရှိ	အဖွဲ့ဝင်
၁၂	ဦးကြည်စိန်	မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၃	-	မြို့နယ်စာရင်းစစ်ဦးစီးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၄	ဒေါ်နန်းဆွေနွယ်ဦး	မြို့နယ်ပြန်ဆက်ဦးစီးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၅	ဦးသက်နိုင်ဦး	ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
၁၆	-	ဦးစီးအရာရှိ၊ ကော်မရှင်	အတွင်းရေးမှူး

(ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မြို့နယ်/ မြို့လူဦးရေ	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၂၅၁၄၀	၄၆၀၃၅	၄၉၈၂၆	၉၅၈၆၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၅၁၄၀	၄၆၀၃၅	၄၉၈၂၆	၉၅၈၆၁

(ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ

စဉ်	ပါတီ	ဥက္ကဋ္ဌ	အတွင်း ရေးမှူး	အမှုဆောင် ဦးရေ	ပါတီ ဝင်ဦးရေ
	-----အစီရင်ခံသည့်ကာလအတွင်း တင်ပြရန်မရှိပါ။-----				
၁					

(ဃ) ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

စဉ်	လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်အမည်	ပါတီ/ တသီးပုဂ္ဂလ အမည်	လွှတ်တော် အမည်
၁	-----အစီရင်ခံသည့်ကာလအတွင်း တင်ပြရန်မရှိပါ။-----		

အခန်း(၆)

စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်

စီးပွားရေးဆိုင်ရာခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

၂၁။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တည်ရှိပြီး စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပုံမှန်အနေအထားဖြင့် လည်ပတ်လျက်ရှိ သည့် မြို့နယ်တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်အတွင်းရှိဒေသခံ ပြည်သူလူထုသည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း၊ ရေလုပ်ငန်း၊ ဆန်စပါးရောင်းဝယ်ရေး လုပ်ငန်းကို အဓိကလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြပါသည်။ ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်သည်ကုန်းလမ်း၊ ရေလမ်းကြောင်းများဖြင့် ဆက်သွယ်သွားလာရေးအဆင်ပြေသည့် လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်သော မြို့နယ်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်၏အဓိက ထွက်ကုန်မှာ ဆန်စပါးဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ အများဆုံးတင်ပို့ရောင်းချပါ သည်။

မြေအသုံးချမှု

၂၂။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ မြေအမျိုးအစားအလိုက် အသုံးချထား သည့် ဧကအား အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁	အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေဧရိယာပေါင်း	၁၁၆၂၆၄
	(က) လယ်မြေဧရိယာ	၁၀၀၀၈၄
	(ခ) ယာမြေ	-
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	-
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	၁၅၄၃၇
	(င) ဓနိ	၇၄၃
၂	လှုပ်ထားမြေဧရိယာပေါင်း	၂၃၅

	(က) လယ်မြေဧရိယာ	၂၃၅
	(ခ) ယာမြေ	-
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	-
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	-
	(င) ဓနိ	-
၃	စားကျက်မြေ	၈၃၈၁
၄	စက်မှုလုပ်ငန်းသုံးမြေ	၃၈
၅	မြို့မြေ	၄၀၈
၆	ရွာမြေ	၃၉၀၆
၇	အခြားမြေ	၂၃၄
၈	ကြိုးဝိုင်း/ကြိုးပြင်ကာကွယ်တော ဧရိယာ	၃၆၈၄
၉	တောရိုင်း	
၁၀	မြေရိုင်း	၂၅၆
၁၁	စိုက်ပျိုးခြင်းမပြုနိုင်သောဧရိယာ	၄၈၈၁၇
စုစုပေါင်း		၁၈၄၄၉၃

ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ

၂၃။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက် ဧရိယာမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ

စဉ်	ဆည်အမည်	ဆည်အမျိုးအစား	ရောင်ဆံ့မှု (ကုပေ)	အကျိုးပြုဧက
	-----မရှိပါ-----			
မြို့နယ်ချုပ်				

(ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ

စဉ်	စီမံကိန်းအမည်	တည်နေရာ	အကျိုးပြုဧက	မှတ်ချက်
	-----မရှိပါ-----			
မြို့နယ်ချုပ်				

(ဂ) တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါး

စဉ်	တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ် သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုးပြုဧက
	အမည်	အမျိုးအစား	အရှည် (ပေ)		
၁	မုတ်ကျွန်းတာ	မြေသား	၄၄.၀၀မိုင်	မုတ္တမပင်လယ်	၇၅၁၇
၂	တိုးမြစ်သခွပ်မြစ်	မြေသား	၁၃.၂၀မိုင်	တိုးမြစ်	၁၀၉၀၃

	ကမ်းပတ်တာ			သခွပ်မြစ်	
၃	ကွမ်းခြံကုန်း ရေထိန်းတံခါး	သံကူ ကွန်က ရစ်	(၆'x ၁၂') ၁၅ပေါက်	ကွမ်းခြံကုန်း ချောင်း	၂၀၄၀၀
၄	တော်ခရမ်းကြီး ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၆') ၆ပေါက်	တော်ခရမ်း ချောင်း	
၅	ခလောက်တရာ ရေထိန်းတံခါး	။	(၅'x ၆') ၇ပေါက်	တော်ခရမ်း ချောင်း	
၆	ဝက်ကိုက် အမှတ် (၁) ရေထိန်းတံခါး	။	(၃'x ၀') ၃ပေါက်	ညောင်ပင် ချောင်း	မုတ်ကျွန်း တာ အကျိုးပြု ၇၅၃၁၇ ဧကတွင် ပါဝင် သည်။
၇	ဝက်ကိုက်အမှတ် (၂)ရေထိန်းတံခါး	သံကူ ကွန် ကရစ်	(၄'x ၄') ၄ပေါက်	ညောင်ပင် ချောင်း	
၈	ကံပိုင်းအမှတ် (၁)ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၄') ၃ပေါက်	ခါတ်တော် ချောင်း	
၉	ကံပိုင်း အမှတ်(၂) ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၄') ၃ပေါက်	ခါတ်တော် ချောင်း	
၁၀	ကံပိုင်းအမှတ်(၃) ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၆') ၃ပေါက်	ခါတ်တော် ချောင်း	မုတ်ကျွန်း တာ အကျိုးပြု ၇၅၃၁၇ ဧကတွင် ပါဝင် သည်။
၁၁	ကန်လျားရှည် ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၆') ၃ပေါက်	ငှက်ကြီး ဒေါင်ချောင်း	
၁၂	ထန်းပင်ချောင်း	။	(၄'x ၄')	ထန်းပင်	

	ရေထိန်းတံခါး		၄ပေါက်	ချောင်း	
၁၃	တင်မောင်ချောင်း ရေထိန်းတံခါး	။	(၃'x ၀')	တင်မောင် ချောင်း	
၁၄	မရမ်းချောင်း ရေထိန်းတံခါး	။	(၃'x ၀')	မရမ်းချောင်း	
၁၅	ကမာကလွန်း ရေထိန်းတံခါး	သံကူကွန် ကရစ်	(၄'x ၄')	ကမာကလွန်း ချောင်း	၅၂၀
၁၆	ဝါးကောက်တော ရေထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၆')	ဝါးကောက် တောချောင်း	၉၀၀
၁၇	တာပြတ်ဇရပ် ရေထိန်းတံခါး	။	(၆'x ၆')	တာပြတ်ဇရပ် ချောင်း	၈၈၉၀
၁၈	တော်ပြာရေထိန်း တံခါး	။	(၄'x ၆')	တော်ပြာ ချောင်း	၂၅၅၃
၁၉	တော်ကူးရေ ထိန်းတံခါး	။	(၄'x ၆')	တော်ကူး ချောင်း	၁၅၀၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်				၁၃၅၄၈၃

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း

၂၄။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံအမည်	၂၀၂၁-၂၀၂၂ လျာထားဧက		၂၀၂၂-၂၀၂၃ခုနှစ်			
				စိုက်	ရိတ်	နှုန်း	အထွက် (တင်း)
၁	စပါးပေါင်း	နွေ	၁၅၃၅၄	၁၄၁၅၉	၁၄၁၅၉	၉၀.၅၃	၁၂၈၁၈၁၄
		မိုး	၁၀၂၃၈၃	၁၀၂၃၈၃	၁၀၂၃၈၃	၆၄.၉၃	၆၆၄၇၇၅၉
၂	မြေပဲ	မိုး	-	-	-	-	-
		ဆောင်း	-	-	-	-	-
၃	နှမ်း	မိုး	-	-	-	-	-
		ဆောင်း	-	-	-	-	-
၄	နေကြာ	-	၈	၈၃၄	၂၇၂	၅.၈၃	၁၅၈၆
၅	မတ်ပဲ	-	-	-	-	-	-
၆	ပဲတီစိမ်း	မိုး	-	-	-	-	-
		ဆောင်း	-	-	-	-	-
၇	ပဲစင်းငုံ	-	-	-	-	-	-
၈	ဝါ	-	-	-	-	-	-
၉	ကြံ	-	-	-	-	-	-
၁၀	အစေ့ထုတ်ပြောင်း	-	-	-	-	-	-

(ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ

စဉ်	သီးနှံအမည်	စိုက် (ဧက)	ရိတ် (ဧက)	အထွက် နှုန်း (ပိဿာ)	အထွက်ပေါင်း (ပိဿာ)
၁	ရော်ဘာ	၇၀၅	၃၄၃	၂၉၀.၂၂	၉၉၅၄၅
	မြို့နယ်ချုပ်	၇၀၅	၃၄၃	၂၉၀.၂၂	၉၉၅၄၅

(ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံ အမည်	စိုက်ဧက	ရိတ်ဧ က	အထွက်နှုန်း	အထွက် ပေါင်း
	-----မရှိပါ-----				
	မြို့နယ်ချုပ်				

(ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ

စဉ်	အစိုးရ							ပုဂ္ဂ				
	လယ် ထွန် စက်	လက် တွန်း ထွန် စက်	မျိုး စေ့ ချ စက်	Combine Harvester	ရိတ် သိမ်း စက်	ချွေလှေ့ စက်	ရေ စုပ် စက်	လယ် ထွန် စက်	လက် တွန်း ထွန် စက်	မျိုး စေ့ ချ စက်	Comb Harvest	
၁	-	-	-	-	-	-	-	၆၅	၄၆၀၉	-	-	

(င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ထွန်နှင့်ကျွဲ၊နွားကောင်ရေ

စဉ်	ထယ်အရေအတွက်	ထွန်အရေအတွက်	ကျွဲနွားကောင်ရေ	နွားကောင်ရေ
၁	၂၀၄၉	၈၉၈၀	၃၄၆၆	၈၉၄၉

(စ) ဒေသတွင်း ဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၂ အမှန်	၂၀၂၂-၂၃ အမှန်	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၁၂၄၄၇၀	၁၂၅၁၄၀	
၂	လူတစ်ဦး တစ်နှစ်စားသုံးမှု		၁၅/၁၂	၁၅/၁၂	
	-ကျေးလက်နေ	တင်း	၁၀၇၂၇၄	၁၀၇၆၈၈	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၂ အမှန်	၂၀၂၂-၂၃ အမှန်	မှတ်ချက်
	-မြို့နေ	တင်း	၁၇၂၂၆	၁၇၄၅၅	
၃	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တင်း	၁၈၁၅၃၇၂	၂၄၀၇၄၅၉	
၄	စပါးစိုက်ဧကပေါင်း	ဧက	၁၁၇၄၅၆	၁၁၆၅၄၂	
	-အထွက်နှုန်း	တင်း	၆၇.၉၆	၆၈.၀၄	
	-အထွက်တင်း	တင်း	၇၉၈၂၂၀၄	၇၉၂၅၇၃	
၅	လာမည့်နှစ် စပါးစိုက်ဧက	ဧက	၁၁၇၇၃၇	၁၁၈၉၂၇	
၆	ချန်လှုပ်ရမည့်တင်း	တင်း	၂၃၄၉၁၈	၂၃၃၀၈၄	
၇	အသုံးပြုတင်း	တင်း	၂၄၀၂၆၆၇	၂၄၀၇၄၅၉	
၈	ပိုလျှံမှု	တင်း	၅၅၇၉၅၃၇	၅၅၂၂၁၁၄	
၉	ဝမ်းစာကျန်ရှိမှု	တင်း	၅၅၇၉၅၃၇	၅၅၂၂၁၁၄	
၁၀	ဖူလုံမှု	%	၃၃၂.၂၂	၃၂၉.၃၇	

(ဆ)ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၂ အမှန်	၂၀၂၂-၂၃ အမှန်	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၁၂၄၄၇၀	၁၂၅၁၄၀	
၂	လူတစ်ဦး	ပိဿာ	၆	၆	

	တစ်နှစ်စားသုံးမှု				
	ဝမ်းစာ လိုအပ်ချက်	တန်	၁၂၁၉.၂၉	၁၂၂၅.၈၆	
	ဆီထွက်ရှိမှု	တင်း	၀.၂၄	၀.၂၄	
၃	အလေအလွင့်နှင့် အခြား	တင်း	၂.၆	၂.၆၂	
၄	ချန်လှုပ်ရမည့်တင်း	ဧက	၂	၂	
	အသုံးပြုမှု	မက်/တန်	၁၂၁၉.၃၀	၁၂၂၄.၈၆	
	လိုအပ်မှု	မက်/တန်	၁၂၁၉.၃၀	၁၂၂၅.၈၆	
၅	ဖူလုံမှု	ရာခိုင်နှုန်း	၀.၀၂၀	၀.၀၂	

မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ

၂၅။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) မွေးမြူရေးစုန်များ

စဉ်	စုန်အမည်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငှက်
	မရှိပါ							
	မြို့နယ်ချုပ်							

(ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး (ကောင်ရေ)

စဉ်	မြို့နယ် / မြို့	ခုနှစ်	ရွှေ	နွေး	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဖ်	ငှက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၅၅၈	၅၂၂၄	၁၅၆၄	၁၆၄၁	၁၅၅၅၁	၂၃၅၆၇	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၂၅၅၈	၅၂၂၄	၁၅၆၄	၁၆၄၁	၁၅၅၅၁	၂၃၅၆၇	-

(ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)

စဉ်	မြို့နယ် / မြို့	ခုနှစ်	ရွှေ	နွေး	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဖ်	ငှက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၇၀၉၈	၃၇၀၉၈	၃၂၄၆၇	၃၀၅၆၇	၉၀၀၃၄၅၆	၈၀၀၃၄၅	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၃၇၀၉၈	၃၇၀၉၈	၃၂၄၆၇	၃၀၅၆၇	၉၀၀၃၄၅၆	၈၀၀၃၄၅	-

(ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငှက်ထုတ်လုပ်မှု (လုံး)

စဉ်	မြို့နယ် / မြို့	ခုနှစ်	ကြက်ဥ	ဘဲဥ	ငှက်ဥ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၄၃၇၉၃၇၀	၁၄၀၅၂၈၅	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၄၃၇၉၃၇၀	၁၄၀၅၂၈၅	-

(င) မြို့နယ်နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ခုနှစ်	နို့စားနွား (ကောင်ရေ)	နို့ထွက်(ပိဿာ)
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၄၀၃၇	၇၅၆၆၈၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၄၀၃၇	၇၅၆၆၈၇

(စ)မြို့နယ်ငါး၊ ပုစွန်မွေးမြူမှုအခြေအနေ

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		အရေ အတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ် လုပ်မှု ပိဿာ	အရေ အတွက် (ကန်)	ဧက	ထုတ် လုပ်မှု ပိဿာ
၁	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၁၈	၂၆.၈၅	၅၄၆၁	၂၃၁	၃၃၁၁.၂၇	၁၅၀၄၆၆

(ဆ) ရေချိုရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှအသားထုတ်မှု(တန်)

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		လေလံ အရေအ တွက်	လုပ်ငန်း အရေအ တွက်	ထုတ်လုပ် မှု (တန်)	လေလံ အရေ အတွက်	လုပ် ငန်း အရေ အတွက်	ထုတ် လုပ်မှု (တန်)
၁	၂၀၂၁- ၂၀၂၂	-	-	၅၄၈၃၉၃	-	-	၁၄၁.၇၇

စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း

၂၆။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) စက်မှုဇုန်များ

စဉ်	စက်မှုဇုန်အမည်	စက်ရုံအမည်	ထုတ်လုပ်သည့်ပစ္စည်းများ
	-----မရှိပါ-----		
	မြို့နယ်ချုပ်		

(ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သားအင်အား
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	ဖြိုးလှုံဝေ	ဆန်စက်		၁	၃၁
၂	။	ဒေါ်လာဝင်း	။		၁	၄၂
၃	။	သီရိမင်္ဂလာ	။		၁	၂၈
၄	။	သစ္စာရှင်	။		၁	၁၄
၅	။	အေးချမ်းအောင်	။		၁	၁၄
၆	။	ရွှေစပါး	။		၁	၁၃
၇	။	ဇွဲ	။		၁	၁၃
၈	။	တန်တရာ	။		၁	၄
၉	။	ကြယ်သုံးပွင့်	။		၁	၃

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁၀	။	ရွှင်ပျော်ပျော်	။		၁	၂
၁၁	။	အောင်မှိုင်း	။		၁	၅
၁၂	။	ဦးအပ်သူ	။		၁	၅
၁၃	။	စိန်(၅)ပွင့်	။		၁	၁
၁၄	။	မိဘမေတ္တာ	။		၁	၁
၁၅	။	အောင်သန်းဖွား	။		၁	၁
၁၆	။	စိန်(၅)ပွင့်	။		၁	၆
၁၇	။	ဒေါ်သန်းအေး	။		၁	၂
၁၈	။	တိုးတက်အောင်	။		၁	၂
၁၉	။	အောင်သစ္စာ	။		၁	၂
၂၀	။	ဦးတင်ဝင်း	ဆန်စက်		၁	၅
၂၁	။	သန်းပြည့်ဝ	။		၁	၅
၂၂	။	နယူးတော်ဝင်	။		၁	၂
၂၃	။	အောင်မေတ္တာ	။		၁	၅
၂၄	။	ဟိန်းရာဇာ	။		၁	၃
၂၅	။	ဦးကျော်ဆန်း	။		၁	၁
၂၆	။	ဦးမျိုးသိန်း	။		၁	၁
၂၇	။	ဦးမျိုးဦး	။		၁	၁
၂၈	။	ဦးစန်းမြင့်	။		၁	၁
၂၉	။	ဦးအောင်မိုး	ဟာလာ စက်		၁	၁၅

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၃၀	။	ဦးထွန်း	။		၁	၁၅
၃၁	။	ဒေါ်အုန်းကြည်	။		၁	၂
၃၂	။	ဒေါ်သန်းနု	။		၁	၂
၃၃	။	အောင်ဆန်းစက်	။		၁	၁
၃၄	။	အောင်ရတနာ	။		၁	၁
၃၅	။	စိန်စည်အောင်	။		၁	၁
၃၆	။	မိဘမေတ္တာ	။		၁	၁
၃၇	။	ဂါနန်းညွန့်	။		၁	၄
၃၈	။	မိဘမေတ္တာ	။		၁	၄
၃၉	။	စိန်တိုး	။		၁	၄
၄၀	။	အောင်သပြေ	ဟာ လာ စက်		၁	၄
၄၁	။	စိန်စီဝင်း	။		၁	၃
၄၂	။	အောင်ရတနာ	။		၁	၃
၄၃	။	အေးမေတ္တာ	။		၁	၇
၄၄	။	စိုးမိသားစု	။		၁	၅
၄၅	။	ဒေါ်မေမေဝင်း	။		၁	၂
၄၆	။	ဦးစောနိုင်	။		၁	၂
၄၇	။	စွမ်းထက်အောင်	။		၁	၈
၄၈	။	အောင်သုခ	။		၁	၃

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၄၉	။	ဦးအောင်တင်ဝင်း	။		၁	၂
၅၀	။	ဦးသန်းလွင်	။		၁	၂
၅၁	။	သန်းတရာဌေး	။		၁	၂
၅၂	။	တိုးဝေလှိုင်	။		၁	၁၀
၅၃	။	ဌေးကြွယ်ဝင်း	။		၁	၂
၅၄	။	အောင်မင်္ဂလာ	။		၁	၂
၅၅	။	ပြောင်းပြောင်းဆန်	။		၁	၂
၅၆	။	ငွေဖြိုးမြိုင်မြိုင်	။		၁	၂
၅၇	။	မြတ်ဇော်ထွန်း	။		၁	၂
၅၈	။	အောင်မင်္ဂလာ	။		၁	၂
၅၉	။	မနီ	။		၁	၂
၆၀	။	အောင်တိုးကြွယ်	။		၁	၁
၆၁	။	စိန်ဘောက	။		၁	၅
၆၂	။	သိန်းဆန်းဌေး	ဟာ လာ စက်		၁	၃
၆၃	။	လှရတနာ	။		၁	၅
၆၄	။	ဆန်စည်စိမ်	။		၁	၆
၆၅	။	ဦးသက်နိုင်	။		၁	၂
၆၆		မြစန္ဒာခိုင်	။		၁	၅
၆၇	။	မိသားစု	။		၁	၄

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၆၈	။	သိန်းသောင်းနန္ဒ	။		၁	၂
၆၉	။	ကြည်ဖြိုးလင်း	။		၁	၁
၇၀	။	ဦးမြိုင်	။		၁	၁
၇၁	။	မိဘမေတ္တာ	။		၁	၅
၇၂	။	အောင်	။		၁	၃
၇၃	။	ရွှေဝါဝင်း	။		၁	၃
၇၄	။	ဦးဝင်းကို	။		၁	၄
၇၅	။	ဦးသိန်းအေး	။		၁	၃
၇၆	။	မိဘမေတ္တာ	။		၁	၃
၇၇	။	အောင်ချမ်းသာ	။		၁	၃
၇၈	။	အောင်မေတ္တာ	။		၁	၂
၇၉	။	ငွေပိုလျှံ	။		၁	၂
၈၀	။	ရတနာဖြိုး	။		၁	၂
၈၁	။	အောင်သိဒ္ဓိ	။		၁	၂
၈၂	။	ရွှေနန်းတော်ဝင်	။		၁	၂
၈၃	ကွမ်းခြံ ကုန်း မြို့နယ်	ရတနာ	ဟာလာ စက်		၁	၂
၈၄	။	ဆန်းသစ်ဇော်	။		၁	၂
၈၅	။	ရွှေနန်းတော်ဝင်	။		၁	၃
၈၆	။	ဖြိုးသီရိ	။		၁	၃

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	စက်ရုံအမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၈၇	။	အောင်မေတ္တာ	။		၁	၂
၈၈	။	အောင်ဇင်မြင့်	။		၁	၂
၈၉	။	လမင်းတစ်ရာ	။		၁	၃
၉၀	။	တော်ဝင်	။		၁	၃
၉၁	။	ဦးကျော်ငွေ	။		၁	၄
၉၂	။	ဦးစိုးသန်း	။		၁	၃
၉၃	။	စိုးမင်းပိုင်	။		၁	၂
၉၄	။	ထွန်း	။		၁	၄
၉၅	။	အောင်ချမ်းသာ	။		၁	၂
၉၆	။	ထွန်းတောက်ကြယ်	။		၁	၃
၉၇	။	အောင်ချမ်းသာ	။		၁	၂
မြို့နယ်ချုပ်		၂		၈၇	၄၃၉	

(ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အလုပ်ရုံ အမည်	အမျိုး အစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	လုပ်သား အင်အား
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	ဆံပင်	၁		၁	၅
၂	။	ရေသန့်	၁		၂	၁၀
၃	။	ကြာဇံစက်	၁		၂	၂၀
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၃		၅	၃၅

(ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း အမျိုးအစား	အရေ အတွက်	လုပ်သား အင်အား
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	ပန်းတိမ်လုပ်ငန်း	၃	၁၅
၂	။	ပန်းဘဲလုပ်ငန်း	၂	၁၀
၃	။	မုန့်လုပ်ငန်း	၉	၄၅
၄	။	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၁၁	၃၅
မြို့နယ်ချုပ်		၄	၂၅	၁၀၅

သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ

၂၇။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သစ်တောများ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဧရိယာ(ဧက)	ပေါက်သည့်အပင်များ
၁	ကြီးဝိုင်း	၂၀၅၈.၉၆	ဖက်သန်း၊မဏိဩ၊ နန်းဖို၊နန်းမ၊ ပိန္နဲ၊သပြေပျဉ်းကတိုး၊ လမု၊ သမဲ၊ မြူး
၂	ကြီးပြင်	၁၁၇၅၇.၃၈	
မြို့နယ်ချုပ်		၁၃၈၁၆.၃၄	

(ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ပုဂ္ဂလိကပိုင်	စိုက်ဧက	တည်နေရာ	အပင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	-	ပုဂ္ဂလိက	၁၈၆၅	ပိန္နဲကုန်း	သစ်မာမျိုးစုံ	၁၀၀၇၅၀
၂	-	။	၂၀၀	သာမိုး	သစ်မာမျိုးစုံ	၁၁၃၄၀၀
၃	-	။	၁၀၃၅	သာမိုး	ဝါး	၅၁၇၅
မြို့နယ်ချုပ်	-	-	၃၁၀၀	-	-	၂၁၉၃၂၅

(ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံ	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	ထုတ်လုပ်မှု(တန်)
၁	ကျွန်း	———— မရှိပါ ————		
၂	ပျဉ်းကတိုး			
၃	ပိတောက်			
မြို့နယ်ချုပ်				

(ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၁	ထင်း	ကုဗတန်	၃၀၀
၂	မီးသွေး	ကုဗတန်	၆
၃	ဝါး	လုံး(၀၀၀)	၆၂၀
၄	ကြိမ်	လုံး(၀၀၀)	-

စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၅	ရှားစေး	ပိဿာ	-
၆	သစ်ခေါက်	ပိဿာ	-
၇	သစ်ခွ	ပိဿာ	-
၈	သနပ်ခါး	ပိဿာ	-
၉	ဖာလာစေ့	ပိဿာ	-
၁၀	ပျားရည်	ပိဿာ	-
၁၁	ဓနိ	ဗျစ်	၃၀၀

တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

၂၈။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ တွင်းထွက်ပစ္စည်း ထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	ဓါတ် သတ္တု အမျိုး အစား	ထွက်ရှိသည့် ဒေသ	ထုတ်လုပ်မှု ပမာဏ	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်းပေါင်း)
၁		မရှိပါ		
မြို့နယ်ချုပ်				

(ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	လုပ်ငန်း တည် နေရာ	ကျောက်မျက်ရတနာအမျိုးအစား						
		ရွှေ	ငွေ	ကျောက် စိမ်း	နီလာ	စိန်	ပတ္တ မြား	ပု လဲ
၁		----- မရှိပါ -----						
မြို့နယ်ချုပ်								

စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ

၂၉။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ စွမ်းအင်/ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်ဆီ/ဒီဇယ်အရောင်းဆိုင်

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဆိုင် အမည်	နိုင်ငံ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိက ပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း	
					ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	အဏ္ဏဝါ လွမ်း	-	၁	၆၃၉၈၆၉	၆၃၆၈၈၇
၂	။	UP	-	၁	၃၄၆၇၃၃	၃၁၆၉၉၆
မြို့နယ်ချုပ်				၂	၉၈၆၆၀၂	၉၅၃၈၈၃

(ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	သဘာဝဓါတ်ငွေ့ ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းရကုန် ပေပေါင်း
၁	----- မရှိပါ -----			
မြို့နယ်ချုပ်				

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

၃၀။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လေကြောင်းလမ်း

စဉ်	လေဆိပ်/ရဟတ်ယာဉ်ကွင်း အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	မရှိပါ		
	မြို့နယ်ချုပ်		

(ခ) ရေကြောင်းလမ်း

စဉ်	ရေကြောင်းလမ်း အမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘော ဆိပ်	အခြား
၁	ကွမ်းခြံကုန်း- ကညင်ကုန်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကညင် ကုန်း	၂၀	၁	
၂	ကွမ်းခြံကုန်း- တိုး	ကွမ်းခြံ ကုန်း	တိုး	၂၀	၁	
၃	ကွမ်းခြံကုန်း- လက်ခုပ်ကုန်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	လက်ခုပ် ကုန်း	၁၉	၁	
၄	ကွမ်းခြံကုန်း- ကျုံဒါး	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကျုံဒါး	၁၇	၁	

စဉ်	ရေးကြောင်းလမ်း အမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေးအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘော ဆိပ်	အခြား
၅	ကွမ်းခြံကုန်း- ကျုံကန်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကျုံ ကန်	၂၀	၁	
၆	ကွမ်းခြံကုန်း- မရမ်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	မရမ်း	၁၈	၁	
၇	ကွမ်းခြံကုန်း- ကျုံဒါး	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကျုံဒါး	၂၇	၁	
၈	ကွမ်းခြံကုန်း- အကယ်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	အကယ်	၃၀	၁	
၉	ကွမ်းခြံကုန်း- မရမ်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	မရမ်း	၃၂	၁	
၁၀	ကွမ်းခြံကုန်း- သံဒိတ်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	သံဒိတ်	၂၈	၁	
၁၁	ကွမ်းခြံကုန်း- ပိုးလောင်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ပိုး လောင်း	၂၀	၁	
၁၂	ကွမ်းခြံကုန်း- တမာတကော	ကွမ်းခြံ ကုန်း	တမာ တကော	၃၀	၁	
၁၃	ကွမ်းခြံကုန်း- ချောင်းကြီး	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ချောင်း ကြီး	၁၈	၁	
၁၄	ကွမ်းခြံကုန်း-	ကွမ်းခြံ	သပြေ	၁၈	၁	

စဉ်	ရေးကြောင်းလမ်း အမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်း အရေးအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘော ဆိပ်	အခြား
	သပြေစမ်း	ကုန်း	စမ်း			
၁၅	ကွမ်းခြံကုန်း- နှာခေါင်းချောင်း	ကွမ်းခြံ ကုန်း	နှာခေါင်း ချောင်း	၁၀	၁	
၁၆	ကွမ်းခြံကုန်း- ကျုံ့မှော်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကျုံ့မှော်	၁၀	၁	
၁၇	ကွမ်းခြံကုန်း- ကဝက်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကဝက်	၁၈	၁	
၁၈	ကွမ်းခြံကုန်း- တော်ချိုက်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	တော် ချိုက်	၃၀	၁	
၁၉	ကွမ်းခြံကုန်း- ကျိုက်လတ်	ကွမ်းခြံ ကုန်း	ကျိုက် လတ်	၄၅	၁	
	မြို့နယ်ချုပ်			၄၃၀	၁၉	

(ဂ) ရထားလမ်းနှင့် ဘူတာရုံများ

စဉ်	ရထားလမ်း အမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် မိုင်	ဘူတာ အရေအတွက်	
		မှ	ထိ		ကြီး	သေး
-----မရှိပါ-----						
	မြို့နယ်ချုပ်					

(ဃ) ကားဂိတ်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကားဂိတ် အမည်	ပြေးဆွဲသည့် ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသ ည့်ယာဉ် အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲ ယာဉ် စီးရေ
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	YRTC	ကွမ်းခြံကုန်း- လှိုင်သာယာ	ကက	၅၈
၂	။	YRTC	ကွမ်းခြံကုန်း-ဒလ	ကက	၁၁၅
၃	။	။	။	ကာစတန်	၂၈
	မြို့နယ်ချုပ်				၂၀၁

လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများ

၃။ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့်လုပ်ငန်းများမှာအောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကားလမ်း

စဉ်	ကားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်
		မှ	ထိ	
၁	တွံတေး-ကော့မှူး- ကွမ်းခြံကုန်း	၂၆/၂	၂၇/၇	၁ မိုင် ၅ ဖာလုံ
မြို့နယ်ချုပ်		၂၆/၂	၂၇/၇	၁ မိုင် ၅ ဖာလုံ

(ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအမည်	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစား			မှတ် ချက်
			ကတ္တရာ	ကျောက် ချော	အမာခံ လမ်း	
၁	တွံတေး- ကော့မှူး ကွမ်းခြံကုန်း	၅ မိုင် ၃ ဖာလုံ	၁	-	-	
၂	ကွမ်းခြံကုန်း- ဒေးဒရဲလမ်း	၈ မိုင် ၀ ဖာလုံ	၁	-	-	
မြို့နယ်ချုပ်		၁၃ မိုင် ၃ ဖာလုံ	၂	-	-	

(ဂ) တံတားများ

(၁) ပေ(၁၈၀)အထက်တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	တည်ဆောက်သည့် ခုနှစ်	သွားလာနိုင်သည့် ယာဉ် (ကား/ရထား)
၁	၁/၂၈ (တော်ပုလွဲ တံတား)	၁၈၀'	သံကူ ကွန်ကရစ်	၁၉၉၄ - ၉၅	ကား
မြို့နယ် ချုပ်		၁၈၀'			

(၂) ပေ(၁၈၀)အောက်တံတားများ

စဉ်	ပေ(၅၀)မှ (၁၈၀)ရှိ တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	တည်ဆောက်သည့် ခုနှစ်	သွားလာနိုင်သည့် ယာဉ်ကား/ရထား ;	ပေ(၅၀)အောက် တံတား အရေအတွက်
၁	၂/၂၇(ကြံခင်း တံတား)	၇၀'	သံကူ ကွန်ကရစ်	၂၀၁၈-၂၀၁၉	ကား	တွဲ-ကွမ်း ၁၅ စင်း
၂	၁/၂ တံတား	၆၀'	RC	၁၉၈၆	ကား	ကွမ်း-ခေး ၂ စင်း
၃	၁/၅ (ဝဲ၊ ကောက်တော)	၆၀'	။	၂၀၁၈-၂၀၁၉	ကား	-
၄	၂/၂၈ (ပိုးလောင်း)	၇၀'	။	၂၀၀၄-၂၀၀၅	ကား	ဒလ-သွပ် ၁၂ စင်း

၅	၁/၁(တောင်ဘက်ပိုင်း)	၁၅၀'	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၀၇	ကား	ကွမ်း-တော်/ဘို့ဒင်စင်း
၆	အမှတ်(၂)	၆၀'	။	၂၀၁၈	ကား	ဒလ-သွပ်-လက်ခုပ်ကုန်း-ကညင်ကုန်းနှင့်-သောင်ခုံခဝစင်း
၇	၁/၂(တာပြတ်)	၇၀'	RC	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား	-
၈	၁/၁၂(သွပ်)	၆၀'	။	၂၀၁၄-၂၀၁၅	ကား	ကွမ်း/ဘို့
၉	၁/၃(တော်ခရမ်းကြီး)	၇၀'	။	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား	-
၁၀	၂/၈(တော်ကူးရဲစခန်း)	၅၀'	။	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား	-
မြို့နယ်ချုပ်					၅၃	

(ဃ) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				လုပ်သားဦးရေ
		မြေတိုးစက်	မြေကော်စက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	-	၂	-	၂
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	၂	-	၂

(င) လမ်း/တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း

စဉ်	တိုးတက်အမည်	တည်နေရာ	လမ်း/တံတားအရှည်		ကုမ္ပဏီ/အဖွဲ့အစည်း/လူပုဂ္ဂိုလ်
			မှ	ထိ	
၁	-----မရှိပါ-----				
မြို့နယ်ချုပ်					

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

၃၂။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

(၁) ဟိုတယ်

စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်းပေါင်း
		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		
၁	-----မရှိပါ-----				
မြို့နယ်ချုပ်					

(၂) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

စဉ်	မိုတယ်အရေအတွက်	အင်းအရေအတွက်	တည်းခိုခန်းအရေအတွက်
၁	-	-	၂
မြို့နယ်ချုပ်	-	-	၂

(ခ) ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ

စဉ်	ကမ်းခြေ/အပန်းဖြေ နေရာအမည်	တည်နေရာ
၁	—————မရှိပါ—————	
မြို့နယ်ချုပ်		

သမဝါယမအသင်းများ

၃၃။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်ရှိသော သမဝါယမအသင်းများမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမဝါယမ အသင်းပေါင်း	သမဝါယမ အသင်းစုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၇၂	၃	
	မြို့နယ်ချုပ်	၇၂	၃	

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

၃၄။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်ရှိသော စီးပွားရေးဆိုင်ရာအခြေခံအဆောက်အအုံများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကုမ္ပဏီ၊ကုန်စည်ခိုင်၊ပွဲရုံများ၊ဈေးနှင့်ကုန်တိုက်များ

(၁) ကုမ္ပဏီများ

စဉ်	ကုမ္ပဏီအမည်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း	တည်နေရာ
၁	-----မရှိပါ-----		

(၂) ကုန်စည်ခိုင်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကုန်စည်ခိုင် အမည်	ရောင်းဝယ်သည့် ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	-----မရှိပါ-----		
	မြို့နယ်ချုပ်			

(၃) ပွဲရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ပွဲရုံအမည်	ရောင်းဝယ်သည့် ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	-----မရှိပါ-----		
	မြို့နယ်ချုပ်			

(၄) ဈေးများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဈေးအမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	မြို့မဈေး	ဈေးပိုင်း ရပ်ကွက်	
မြို့နယ်ချုပ်		၁		

(၅) ကုန်တိုက်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကုန်တိုက်အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	အောင် Mini Market	မြို့မ ရပ်ကွက်	
မြို့နယ်ချုပ်		၁		

(ခ) ဘဏ်များ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဘဏ်အမည်	အစိုးရ ပိုင်	ပုဂ္ဂလိ ကပိုင်	စုစု ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	မြန်မာ့စီးပွား ရေးဘဏ်	၁	-	၁
၂	။	CB Bank	-	၁	၁
မြို့နယ်ချုပ်			၁	၁	၂

(ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	စတိုးဆိုင်	၁၈
၂	ရွှေဆိုင်	၉
၃	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းဆိုင်	၁၀
၄	ဖုန်း/ဖုန်းပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်	၁၇
၅	စာအုပ်ဆိုင်	-
၆	ဆေးဆိုင်	၁၀
၇	စားသောက်ဆိုင်	၈
၈	လက်ဖက်ရည်ဆိုင်	၂၃
၉	ကုန်မာဆိုင်	၁၀
၁၀	စိုက်ပျိုးရေးပစ္စည်းဆိုင်	၃
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်	၁၄
၁၂	ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်	-
၁၃	ဆန်ဆိုင်	၁၃
၁၄	အဝတ်အထည်ဆိုင်	၁၂
၁၅	နိဗ္ဗာန်ကုန်ဆိုင်	၅
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၅၂

စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ

၃၅။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဈေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဈေးအမည်	ဆိုင်ခန်းအရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တည်နေရာ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	မြို့မဈေးကုန်စိမ်းဈေး	၅၀၅	၁	-	ဈေးပိုင်းရပ်ကွက်
မြို့နယ်ချုပ်			၅၀၅	၁	-	

(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	စက်ရုံအမည်	တည်နေရာ	အမျိုးအစား	တစ်ရက်ထုတ်လုပ်မှု (ဂါလံ)	ဖြန့်ဖြူးနိုင်မှု (အိမ်ခြေ)
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	Sun Moon Life	မြို့မရပ်ကွက်	၆ " စက်ရေတွင်း	၆၀၀၀၀	၆၀၀
၂	။	ဒေါ်မွှေးမွှေး	ထန်းတောကျေးရွာ	။	၃၈၀၀၀	၃၀၀
မြို့နယ်ချုပ်					၉၈၀၀၀	၉၀၀

(ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	သန့်ရှင်းရေးသုံးစက်ကိရိယာများ(စီး)				လုပ်သား ဦးရေ
		သန့်ရှင်း ရေးယာဉ်	မိလ္လာ ယာဉ်	ပုံစုပ် စက်	ရေစုပ် စက်	
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၃	၁	-	-	၁၁
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၁	-	-	၁၁

(ဃ) လမ်း/တံတားလုပ်ငန်း

(၁) လမ်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	လမ်း ပေါင်း လမ်း	စုစုပေါင်း လမ်း အရှည် (မိုင်)	ကတ္တရာ လမ်းပေါင်း		ကျောက်ခင်း လမ်းပေါင်း		မြေသား လမ်းပေါင်း	
				လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်
၁	ကွမ်းခြံ ကုန်းမြို့ နယ်	၁၂၅ ကွန်က ရစ်	၂၂/၃-၄၃ ဖာလုံ	၁၂၅	၂၀/၇-၃၃	-	-	၁	၀/၄-၃
မြို့နယ်ချုပ်		၁၂၅	၂၂/၃-၄၃ ဖာလုံ	၁၂၅	၂၀/၇-၃၃	-	-	၁	၀/၄-၃

(၂) တံတားလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	တံတားပေါင်း(စင်း)				
		သံ	ကွန်ကရစ်	အုတ်	သစ်သား	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	၇	-	-	၇
မြို့နယ်ချုပ်		-	၇	-	-	၇

(၃) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				လုပ်သားဦးရေ
		မြေထိုးစက်	မြေကော်စက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	၁	၁	-	၁
မြို့နယ်ချုပ်		-	၁	၁	-	၁

ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

၃၆။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်ရှိသော ပုံနှိပ်တိုက်နှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗီဒီယို

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ပုံနှိပ်စက်		လက်နှိပ်စက်	မီဒီယာ	တေးသံသွင်း	ဗီဒီယို
		ဒဂုံ	လှိုင်				
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	-	၇	၇	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	၇	၇	-	-

(ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သတင်းစာအမည်	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ	ဂျာနယ်အမည်	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	မြန်မာ့အလင်း	၃၆	ပုဂ္ဂလိက	-
၂	။	ကြေးမုံ	၃၁	။	-
၃	။	မြဝတီ	၅၅	။	-
မြို့နယ်ချုပ်			၁၂၂		-

ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး

၃၇။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးကို အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

ကျပ်သန်းပေါင်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၂၀၂၂-၂၀၂၃ ရည်မှန်းချက်တန်ဖိုး	၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ် ဆောင်ရွက်နိုင်မှု		
				တန်ဖိုး	အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မှု	တိုးတက်မှု %
၁	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၈၃၁၁၄၈.၀၀	၉၂၂၆၃၈.၀၀	၈၅၂၄၈၄.၀၀	၉၂.၄	၂.၆
၂	ဝန်ဆောင်မှု	၃၂၈၅၉၁.၀၀	၃၄၇၁၅၇.၀၀	၃၁၉၁၅၀.၀၀	၉၁.၉	-၂.၉
၃	ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုး	၃၂၇၄၉၀.၀၀	၃၁၆၅၈၂.၀၀	၃၃၉၅၄၀.၀၀	၁၀၇.၃	၃.၇
၄	အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး	၁၄၆၈၅၅၄.၆၀	၁၅၈၆၃၇၇.၀၀	၁၅၁၁၁၇၄.၀၀	၉၅.၃	၂.၉

လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ

၃၈။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေကို အောက်ပါ အတိုင်း ဖော်ပြ အပ်ပါသည်-

စဉ်	၂၀၂၀-၂၀၂၁	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၂၀၂၂-၂၀၂၃
၁	၁၅၉၁၈၀၅.၀	၁၄၄၆၉၀၇.၀	၁၅၂၇၅၃၆.၀

အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက်အလုပ်လုပ်သူဦးရေ

၃၉။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ် လုပ်ကိုင်သူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အစိုးရဝန်ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်းအဝယ်	စက်မှုလက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျား	အခြား	စုစုပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၁၆၃	၂၈၀	၁၅၈၃၃	၄၁၂၀	၆၅၃၀	၂၇၇၆	၄၉၂၀	၃၆၅၂၀	၄၈၇၀	၇၈၉၁၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၁၆၃	၂၈၀	၁၅၈၃၃	၄၁၂၀	၆၅၃၀	၂၇၇၆	၄၉၂၀	၃၆၅၂၀	၄၈၇၀	၇၈၉၁၂

အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့်အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ

၄၀။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်ရှိသော အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့နှုန်းကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေ	လုပ်ငန်းခွင်ရှိလုပ်သားဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ရာခိုင်နှုန်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၈၂၈၃၉	၇၈၉၁၀	၃၉၃၉	၄.၇၄
	မြို့နယ်ချုပ်	၈၂၈၃၉	၇၈၉၁၀	၃၉၃၉	၄.၇၄

အခန်း(၇)

လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ပညာရေးကဏ္ဍ

၄၁။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တွင်ရှိသောပညာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည် -

(က) အဆင့်မြင့်ပညာ

စဉ်	တက္ကသိုလ်/ကောလိပ်/သိပ္ပံကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
	မရှိပါ					
	မြို့နယ်ချုပ်					

(ခ) အခြေခံပညာ

(၁) အထကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	အ.ထ.က(၁) ကွမ်းခြံကုန်း	မြို့မရပ်ကွက်	၈.၀၀	၂၅	၅၉၅	၁ : ၂၄
၂	အ.ထ.က(၂) ကွမ်းခြံကုန်း	ဈေးပိုင်းရပ်ကွက်	၁.၈၂	၃၅	၁၁၄၄	၁ : ၃၃
၃	ထ-တော်ကူး	တော်ကူးကျေးရွာ	၅.၉၈	၁၀	၂၅၆	၁ : ၂၆
၄	ထ-လက်ခုပ်ကုန်း	လက်ခုပ်ကုန်းကျေးရွာ	၁၁.၁၂	၁၈	၄၃၈	၁ : ၂၄
၅	ထ-တော်လန်း	တော်လန်းကျေးရွာ	၄.၇၀	၁၀	၄၆၃	၁ : ၄၆
၆	ထ-တော်ကလိပ်	တော်ကလိပ်ကျေးရွာ	၂.၁၆	၂၀	၄၈၆	၁ : ၂၄
၇	ထ-တောကျောင်း	တောကျောင်းကျေးရွာ	၂.၅၂	၁၂	၃၀၈	၁ : ၂၆
၈	ထ-တော်ခရမ်းကြီး	ထ-တော်ခရမ်းကြီး	၂.၂၂	၁၃	၄၂၆	၁ : ၃၃
	မြို့နယ်ချုပ်		၃၈.၅၂	၁၄၃	၄၁၁၆	၁ : ၂၉

(၂) အထကကျောင်းခွဲများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	ထ(ခွဲ) ဝက်ကိုက်	ဝက်ကိုက် ကျေးရွာ	၃.၇၅	၁၄	၃၉၃	၁: ၂၈
၂	ထ(ခွဲ) အရယ်လူး	အရယ်လူး ကျေးရွာ	၁.၂၀	၁၀	၂၁၀	၁: ၂၁
၃	ထ(ခွဲ) မန်းကလိပ်	မန်းကလိပ် ကျေးရွာ	၁.၆၇	၉	၃၈၀	၁: ၄၂
၄	ထ(ခွဲ) တော်ခရမ်းလေး	တော်ခရမ်းလေး ကျေးရွာ	၁.၇၈	၁၁	၇၂၀	၁: ၆၅
မြို့နယ်ချုပ်			၈.၄၀	၄၄	၁၇၀၃	၁: ၃၉

(၃) အလကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	အလက မေတ္တာရွာ	မေတ္တာရွာ	၂.၄၀	၇	၃၈၆	၁: ၅၅
၂	အလက ကြခတ်ကုန်းကြီး	ကြခတ်ကုန်းကြီး ကျေးရွာ	၀.၆၆	၉	၂၃၈	၁: ၂၆
မြို့နယ်ချုပ်			၃.၀၆	၁၆	၆၂၄	၁: ၃၉

(၄) အလကကျောင်းခွဲများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	အကျယ်အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	(အ.လ.ကခွဲ) သိုက်ကုန်း	မယ်ရကုန်းကျေးရွာ	၀.၇၅	၇	၁၄၂	၁: ၂၀
၂	(အ.လ.ကခွဲ) တော်ခလူး	တော်ခလူးကျေးရွာ	၂.၇၉	၆	၂၈၇	၁: ၄၈
မြို့နယ်ချုပ်			၃.၅၄	၁၃	၄၂၉	၁: ၃၃

(၅) မူလတန်းလွန်ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၁၁	၆၃	၁၈၂၈	၁: ၂၉
မြို့နယ်ချုပ်		၁၁	၆၃	၁၈၂၈	၁: ၂၉

(၆) အမကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	၉၈	၂၈၁	၇၂၄၁	၁: ၂၆

(ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/ ကျောင်းသူ ဦးရေ	အချိုး
၁	———— မရှိပါ။ —————				

(ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း

စဉ်	ကျောင်း အမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/ သူဦးရေ	အချိုး
၁	ရွှေကုင်(ဂျား)	ကံကြီး/မကုန်းရပ်ကွက်	၇	၈၈	၁:၁၃
၂	ဝိယေမင်္ဂလာ	စံပြရပ်ကွက်	၅	၅၁	၁:၁၀
၃	အောင်သုခ	တော်ကေးကျေးရွာ	၈	၁၃၇	၁:၁၇
၄	ငြိမ်းချမ်းရိပ်မြို့	တော်ကူး အရှေ့ကျေးရွာ	၅	၆၂	၁:၁၂
၅	မစိုးရိမ်	တော်ကူး အနောက်ကျေးရွာ	၆	၂၃၁	၁:၃၉
၆	သစ်ဆိမ့်	တော်ခရမ်း အရှေ့ကျေးရွာ	၅	၆၇	၁:၁၃
၇	မြတ်လေးရုံ	တော်ခရမ်း အနောက်ကျေးရွာ	၆	၉၂	၁:၁၅
မြို့နယ်ချုပ်			၄၂	၇၂၈	၁:၁၇

(င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	(၅)နှစ်ပြည့်ကလေး			ကျောင်းအပ်နှံမှု			ကျောင်းအပ်နှံမှု %
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၁၄၄၅	၁၅၂၆	၂၉၇၁	၁၃၂၅	၁၂၁၇	၂၅၄၂	၈၅.၆%
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၄၄၅	၁၅၂၆	၂၉၇၁	၁၃၂၅	၁၂၁၇	၂၅၄၂	၈၅.၆%

(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်				၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ်			
		စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%	စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၄၀၀	၃၆၉	၁၉၀	၅၁.၄၉	၃၇၇	၃၃၈		
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၀၀	၃၆၉	၁၉၀	၅၁.၄၉	၃၇၇	၃၃၈		

(ဆ) စာတတ်မြောက်မှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	မြို့နယ်လူဦးရေ	(၁၅)နှစ်အထက်လူဦးရေ	စာတတ်မြောက်ဦးရေ	စာတတ်မြောက်မှုနှုန်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၁၂၅၁၄၀	၉၈၃၃၉	၉၈၃၃၉	၁၀၀%
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၅၁၄၀	၉၈၃၃၉	၉၈၃၃၉	၁၀၀%

(ဇ) သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှု၊ အထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု အခြေအနေ

(၁) အထကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အထက်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၂	၄	၈	-	-	၁၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂	၄	၈	-	-	၁၂

(၂) အလကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အလယ်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၂	-	၁	၁	-	၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၂	-	၁	၁	-	၂

(၃) အမက ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	မူလတန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၁၁	-	၂	၉၀	၁၉	၁၁၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၁၁	-	၂	၉၀	၁၉	၁၁၁

(ဈ) စာကြည့်တိုက်များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	အုပ်ချုပ်ရေး	ပညာရေး	ပြန်ဆက်	ဘုန်းကြီးကျောင်း	အခြား	ပေါင်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	၁၄	-	-	-	၁၄
မြို့နယ်ချုပ်		-	၁၄	-	-	-	၁၄

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

၄၂။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဆေးရုံများ

စဉ်	ဆေးရုံအမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ပုဂ္ဂလိက	ကုတင်အရေအတွက်
၁	မြို့နယ်ဆေးရုံ	မင်းပိုင်းရပ်ကွက်	အစိုးရ	၂၅
၂	လက်ခုပ်ကုန်းတိုက်နယ်ဆေးရုံ	လက်ခုပ်ကုန်းကျေးရွာ	။	၁၆
၃	ဒရယ်လူးတိုက်နယ်ဆေးရုံ	ဒရယ်လူးကျေးရွာ	။	၁၆
မြို့နယ်ချုပ်				၅၇

(ခ) ဆေးပေးခန်းများ

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါအမျိုးအ စား
၁	ငှက်ဖျားရောဂါ တိုက်ဖျက်ရေးဌာန	မင်းပိုင်း ရပ်ကွက်	အစိုးရ	ငှက်ဖျားရောဂါ
၂	တီဘီရောဂါတိုက်ဖျက် ရေးဌာန	မင်းပိုင်း ရပ်ကွက်	။	တီဘီရောဂါ
၃	အောင်ဆေးခန်း	တော်ပုလွဲ ရပ်ကွက်	ပုဂ္ဂလိက	အထွေထွေ ရောဂါ
၄	နွေးထွေးဆေးခန်း	ကံကြီး/မကျီး ရပ်ကွက်	။	။
၅	ဧကန်ဆေးခန်း	မြို့မရပ်ကွက်	။	။
၆	ဇီဝကဆေးခန်း	မင်းပိုင်း ရပ်ကွက်	။	။
၇	မေတ္တာမွန် သွားဆေးခန်း	မြို့မရပ်ကွက်	။	သွားရောဂါ
၈	သန့်စင်သွားဆေးခန်း	ဈေးပိုင်း ရပ်ကွက်	။	။
စုစုပေါင်း			၈	

(ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနအမည်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲအမည်	မှတ်ချက်
၁	လက်ခုပ်ကုန်း (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ (S/C)	ကညင်ကုန်း ကျေးရွာ
၂	လက်ခုပ်ကုန်း (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	ကန်လျှားရည် ကျေးရွာ
၃	လက်ခုပ်ကုန်း (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	ပက်ကိုက်ကျေးရွာ
၄	လက်ခုပ်ကုန်း (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	ကြခတ်ကုန်းကြီး ကျေးရွာ
၅	လက်ခုပ်ကုန်း (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	ကြခတ်ကုန်းလေး ကျေးရွာ
၆	ဒရယ်လူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	တော်လန်း ကျေးရွာ
၇	ဒရယ်လူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	မယ်ရကုန်း ကျေးရွာ
၈	ဒရယ်လူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	ကန်မလာကျေးရွာ
၉	ဒရယ်လူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	တော်ပြာကျေးရွာ
၁၀	တော်ကူး	ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ(S/C)	တော်ကူးအရှေ့

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်း မာရေးဌာနအမည်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲအမည်	မှတ်ချက်
	(RHC)	ရေးဌာနခွဲ(S/C)	ကျေးရွာ
၁၁	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	တော်ခရမ်းအရှေ့ ကျေးရွာ
၁၂	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ၅၉ C)	တော်ခရမ်း အနောက်ကျေးရွာ
၁၃	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	အင်္ဂလံကျေးရွာ
၁၄	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	ဒေးဒနောကျေးရွာ
၁၅	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	မေတ္တာကျေးရွာ
၁၆	တော်ကူး (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	အေးမြသာယာ ကျေးရွာ
၁၇	မန်းကလိပ် (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	တိုက်ကြီးကျေးရွာ
၁၈	မန်းကလိပ် (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	တော်ခရမ်းလေး ကျေးရွာ
၁၉	မန်းကလိပ် (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	တောကျောင်း ကျေးရွာ
၂၀	မန်းကလိပ် (RHC)	ကျေးလက်ကျန်းမာ ရေးဌာနခွဲ(S/C)	သပြေစမ်း ကျေးရွာ
၂၁	မန်းကလိပ်	ကျေးလက်ကျန်းမာ	ဆူးကလပ်

၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၁၂၅၁၄၀	၃	၁:၄၀၈၁၇	၁၁	၁:၁၁၁၃၂	၄	၁:၃၀၆၁၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၅၁၄၀	၃	၁:၄၀၈၁၇	၁၁	၁:၁၁၁၃၂	၄	၁:၃၀၆၁၃

(င) ဒေသတွင်းအများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ရောဂါအမျိုးအစား									
		ငှက်ဖျား		ဝမ်းလျှော		တီဘီ		ဝမ်းကိုက်		အသည်းရောင်	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၅	-	၄၂	-	၅၆	၁	၁၆၂	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၅	-	၄၂	-	၅၆	၁	၁၆၂	-	-	-

(စ) HIV/AIDS-ရောဂါဖြစ်ပွား/သေဆုံးဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	၂၀၂၁-၂၀၂၂		၂၀၂၂-၂၀၂၃	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	-	-	၇	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	-	၇	-

(ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	မိခင် ဦးရေ	ကလေး ဦးရေ	လူ(၁၀၀၀)လျှင်			
				မွေးနှုန်း	မိခင်သေနှုန်း	မွေးကင်းစ ကလေးသေနှုန်း	ကိုယ်ဝန်ပျက်နှုန်း
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၆၄၀	၁၄၈၀	၁၂	၁၃၅.၁	၂.၀	၂.၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၆၄၀	၁၄၈၀	၁၂	၁၃၅.၁	၂.၀	၂.၆

လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ

၄၃။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များဆိုင်ရာ အချက်အလက် များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) INGO

စဉ်	INGO အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
	မရှိပါ		
	မြို့နယ်ချုပ်		

(ခ) NGO (ဦးရေ)

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အမျိုးသမီး ရေဂရု	မိခင်/ကလေး အသင်း	စစ်မှုထမ်း ဟောင်း	ကြက်ခြေနီ	အရန်မိသတ်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁၈၁၀၁	၃၁၅၃၂	၁၅၆	၁၄၃	၃၀၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၈၁၀၁	၃၁၅၃၂	၁၅၆	၁၄၃	၃၀၂

(ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁	အဖြူရောင်မေတ္တာ ရှင်ရေး/နာရေးကူ ညီမှုအသင်း	တော်ခလူး ကျေးရွာအုပ်စု၊ တော်ခလူး ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၁၈၄ (၁၄-၃-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
၂	မေတ္တာမွန်လူမှု ကူညီရေးအသင်း	သောင်ခုန် ကျေးရွာအုပ်စု၊ သောင်ခုန် ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၁၈၆ (၁၄-၃-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လူနာယာဉ်လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိ ပါသည်။

၃	ဖြူစင်စေတနာလူမှု ကူညီရေးအသင်း	ပီလခတ်ကျေး ရွာအုပ်စု၊ တော်ကလိပ် ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၁၈၇ (၁၄-၃-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လူနာယာဉ်လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိ ပါသည်။
စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၄	အဖြူရောင်မေတ္တာ လူမှုကူညီရေး အသင်း	ကန်လျား ရှည်ကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကန်လျား ရှည်ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၁၈၈ (၁၄-၃-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ကျေးရွာ အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင် မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။
၅	သုခကာရီလူမှု ကူညီရေးအသင်း	ကြခတ်ကုန်း ကြီးကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကြခတ်ကုန်း ကြီးကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၂၃၆ (၂၉-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လူနာယာဉ်လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိ ပါသည်။
၆	မေတ္တာရှင် လူငယ် ပရဟိတအသင်း	ဒရယ်လူ ကျေးရွာအုပ် စု၊ ဒရယ်လူး ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၂၃၈ (၂၉-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
၇	မနောဖြူလူမှုကူ ညီရေးအသင်း	ပကောက် ကျေးရွာအုပ် စု၊ ပကောက် ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၂၄၁ (၂၉-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၈	သဒ္ဓါဖြူလူမှုကူညီ ရေးအသင်း	တော်ပုလွဲ ရပ်ကွက်၊ စုပေါင်းရုံးလမ်း	၂/ရန်ကုန်/၂၄၂ (၂၉-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
စဉ်	အသင်းအဖွဲ့အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲတည် နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၉	မုဒိတာလူမှုပရဟိတအသင်း	ကံကြီး/မကျီး ရပ်ကွက်၊ ရွှေကျင် (ဂျား) ကျောင်းလမ်း	၂/ရန်ကုန်/၂၅၈ (၃၀-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
၁၀	ဇီဝကနလုံးလှလူမှုပရဟိတအသင်း	တော်ကူး အနောက်ကျေးရွာအုပ်စု၊ တော်ကူး အနောက်ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၂၆၁ (၃၀-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
၁၁	ဖြူစင်မေတ္တာလူမှုပရဟိတအသင်း	ပီလခတ် ကျေးရွာအုပ်စု၊ ပီလခတ် ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၂၆၆ (၃၀-၄-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ကျေးရွာအတွင်းလူနာယာဉ်လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။

၁၂	ကရုဏာလူမှု ကူညီရေးအသင်း	တော်ခရမ်း လေးကျေး ရွာအုပ်စု၊ တော်ခရမ်း လေးကျေး ရွာ	၂/ရန်ကုန်/၃၁၁ (၁၈-၇-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ကျေးရွာ အတွင်းလူနာယာဉ် လုပ်ငန်းများဝန်ဆောင်မှု ပေးလျက်ရှိပါသည်။
၁၃	ဂန္ထဝင်ကရုဏာ လူမှုကူညီရေး အသင်း	ဝက်ကိုက် ကျေးရွာအုပ် စု၊ဝက်ကိုက် ကျေးရွာ	၂/ရန်ကုန်/၃၁၂ (၁၈-၇-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၄)ထိ	အသင်းသည် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း လူနာယာဉ်လုပ်ငန်းများ ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိ ပါသည်။
စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁၄	ဝိဇယမင်္ဂလာ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတ ကြီးကြပ်မှု အသင်း	အမှတ်- ၃၇၇၊ ဇလမ်း၊ စံပြရပ်ကွက်	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၁ (၁၅-၁၂-၂၀၂၀)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၅)ထိ	ခိုကိုးရာမဲ့၊ မိဘမဲ့၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးကလေး များ ပြုစုဆောင်ရွက် ကျွေးမွေးခြင်း၊ ပညာ သင်ကြားပေးခြင်း။
၁၅	အောင်သုခ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပရဟိတ ကြီးကြပ်မှု အသင်း	တော်ကေး ကျေးရွာ၊ ပီလခတ် ကျေးရွာ အုပ်စု	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၂ (၃၁-၁၂-၂၀၂၁)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၆)ထိ	ခိုကိုးရာမဲ့၊ မိဘမဲ့၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါး ကလေးများ ပြုစုဆောင်ရွက် ကျွေးမွေးခြင်း၊ ပညာ သင်ကြားပေးခြင်း။

၁၆	ရွှေကျင်(ဂျား) ကျောင်း လူငယ် ဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိ တ ကြီးကြပ်မှု အသင်း	ကံကြီး/ မကျီး ရပ်ကွက်	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၅ (၁၇-၉-၂၀၁၈)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၃)ထိ	လူငယ်လူရွယ်တို့၏ စွမ်းအားဖြင့် မိမိ တို့ပတ်ဝန်းကျင်ကို တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရန် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း။
၁၇	သောင်ခန့် ကျေးရွာအုပ်စု ဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး အသင်း	သောင်ခန့် ကျေးရွာ အုပ်စု	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၆ (၃၁-၁၂-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၃)ထိ	သောင်ခန့်ကျေးရွာ အုပ်စုဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး အတွက် ဆောင်ရွက်ခြင်း
၁၈	ဖြူစင်မေတ္တာ နာရေးကူညီမှု အသင်း	တော်လန်း ကျေးရွာ အုပ်စု	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၇ (၁၅-၂-၂၀၁၉)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၃)ထိ	တော်လန်းကျေးရွာ အုပ်စုရှိ ပြည်သူ လူထု၏ ကျန်းမာရေး နာရေးဝန်ဆောင်မှုများ ပေးခြင်း။
စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁၉	ရွှေခြံကရုဏာရှင် အသင်း	တောင် ဘက်ပိုင်း ရပ်ကွက်	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၈ (၂၅-၅-၂၀၂၀)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၅)ထိ	ပြည်သူလူထု၏ ကျန်းမာရေး/နာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ။ ပေးခြင်း။
၂၀	ကရုဏာနှလုံး သားလှမှုကူညီ ရေးအသင်း	စံပြ(၉)လမ်း	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၀၉ (၂၉-၇-၂၀၂၀)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၅)ထိ	ပြည်သူလူထု၏ ကျန်းမာရေး/နာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ။ ပေးခြင်း။

၂၁	မြင့်မြတ်သူလူမှု ကူညီရေးအသင်း	စံပြ(၃)လမ်း	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၁၀ (၂၇-၇-၂၀၂၀)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၅)ထိ	ပြည်သူ့လူထု၏ ကျန်းမာရေး/နာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ပေးခြင်း။
၂၂	မြို့မအောက်ဆီဂျင် အလှူတော်အဖွဲ့	မြို့မရပ်ကွက်	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၁၁ (၁၅-၂၀၂၂)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၆)	အောက်ဆီဂျင် လိုအပ်သော လူနာများ အတွက် အခမဲ့ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း။
၂၃	ကညင်ပင်လူမှု ကူညီရေးအသင်း	ကညင်ပင် ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကန်လျားရှည် ကျေးရွာ	၆/ကွမ်းခြံကုန်း/ ၀၁၁ (၁၅-၂၀၂၂)မှ (၃၁-၁၂-၂၀၂၆)	ပြည်သူ့လူထု၏ ကျန်းမာရေး/နာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ပေးခြင်း။

အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ

၄၄။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိ အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	အားကစားကွင်း						ဖျော်ဖြေရေး		
		ဘောလုံး	ဘောလီ	ဆော့	ဘတ်စကက်	တင်းနစ်	ဂေါက်	အခြား	ရှပ်ရှင်ရုံ	ယ့်ခြံ
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၁	၁	-	-	-	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	၁	၁	-	-	-	-	-	-	-

အခန်း(၈)

ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ

၄၅။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) သာသနိကအဆောက်အဦများ

စဉ်	မြို့နယ်/မြို့	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီး ကျောင်း	သီလ ရှင်ကျောင်း	ဓမ္မာရုံ
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	၆	၁၂၃	-	၁၅၆	၁၀	၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၆	၁၂၃	-	၁၅၆	၁၀	၆

(ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ရဟန်း	သာမဏေ	သီလရှင်
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	၈၀၉	၅၃၃	၁၁၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၈၀၉	၅၃၃	၁၁၇

(ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီနှင့်ပုထိုးများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုရား၊စေတီ၊ ပုထိုးအမည်	တည်နေရာ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	မရှိပါ	
	မြို့နယ်ချုပ်		

(ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ဘုန်းကြီးကျောင်း အမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့ အမည်	တည်နေရာ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	———— မရှိပါ ————		
မြို့နယ်ချုပ်				

အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ

၄၆။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်ရှိ အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများနှင့်ဆိုင်သောအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	ခရစ်ယာန်		အစ္စလာမ်		ဟိန္ဒူ ဘုရားကျောင်း		တရုတ် ဘုရားကျောင်း	
		မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်
၁	ကွမ်းခြံကုန်း မြို့နယ်	-	-	၂	၁	-	၁	၁	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	၂	၁	-	၁	၁	-

သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့်နေရာများ

၄၇။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့် နေရာများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်/ မြို့	သမိုင်းဝင် အဆောက်အဦ	တည်နေ ရာ	ယဉ်ကျေးမှု ဇုန်အမည်	တည် နေရာ
၁	ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်	———— မရှိပါ ————			
မြို့နယ်ချုပ်					

အခန်း(၉)

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ

၄၈။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်လမ်းဦးစီးဌာန မှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ

(ခ) **မြို့- ကျေးလက်၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ**

စဉ်	လမ်းအမျိုးအစား	အရှည် (မိုင်-ဖလပ်)	အမျိုးအစား									
			ကတ္တရာ		ကျောက်ချော		မြေသား		ဥပ		ကွန်ကရစ်	
			အရှေ့အတွက်	မိုင်/ဖလပ်	အရှေ့အတွက်	မိုင်/ဖလပ်	အရှေ့အတွက်	မိုင်/ဖလပ်	အရှေ့အတွက်	မိုင်/ဖလပ်	အရှေ့အတွက်	မိုင်/ဖလပ်
၀	၁၄	၂၁၀၀/၈					၄	၄၂၄/၆၄	၄	၄၂၂/၄	၉	၅၆၂/၁၂
မြို့နယ်ချုပ်		၂၁၀၀/၈					၄	၄၂၄/၆၄	၄	၄၂၂/၄	၉	၅၆၂/၁၂

(၂) တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (မ)	အမျိုးအစား	ထောက်လှုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၁	သီတဂူတံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂	တောင်ကုန်းတံတား	၄၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃	မြကျွန်းသာတံတား	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄	ပြည်တော်သာတံတား	၅၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅	တော်ကူးတံတား	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆	ရေတံခါးတံတား	၄၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇	ဘဲမိတံတား	၂၆	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈	ကျားကိုက်တံတား	၄၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉	အဓတ်တံတား	၂၈	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၀	ကံကြီးကွင်းတံတား	၅၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၁	အရယ်လူးတံတား	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၂	ကျော့ဒွန်းတံတား၁	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၃	ကျော့ဒွန်းတံတား၂	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၄	ဘုန်းကြီးကုန်းတံတား၁	၁၃	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၅	ဘုန်းကြီးကုန်းတံတား၂	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၆	ဘုန်းကြီးကုန်းတံတား၃	၁၁	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၇	တော်လန်းတံတား	၉၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၈	တော်လန်းပကောက် တံတား	၅၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၁၉	အောင်ပွင့်တံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၀	သဲကုန်းတန်းတံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၁	ပီလခတ်တံတား	၆၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၂၂	တော်ခရမ်းအရှေ့ တံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၃	တော်ခရမ်းအရှေ့ တံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၄	တောင်ကုန်းတံတား	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၅	မရမ်းတံတား(၁)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၆	မရမ်းတံတား(၂)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၇	မရမ်းတံတား(၃)	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၈	မရမ်းတံတား(၄)	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၂၉	သပြေစမ်းတံတား(၁)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၀	သပြေစမ်းတံတား(၂)	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၁	ကန်မလာတံတား	၄၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၂	သရက်သုံးပင်တံတား	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၃	သရက်သုံးပင်းတံတား	၃၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၄	အင့်ဟင့်ကုန်းတံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၅	ကန်လျားရှည်တံတား	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၆	ဆယ်အိမ်တန်း တံတား	၄၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၇	ဝါးကောက်တော တံတား(၁)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၈	ဝါးကောက်တော တံတား(၂)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၃၉	ကညင်ကုန်းတံတား	၆၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၄၀	တော်ကူးအရှေ့တံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၁	စွယ်တော်တံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၂	ထင်ပုံဆိပ်တံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၃	ထင်ပုံတံတား(၁)	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၄	ထင်ပုံတံတား(၂)	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၅	ထင်ပုံတံတား(၃)	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၆	တော်ခရမ်းလေး တံတား	၇	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၇	ထင်ပုံတံတား(၄)	၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၈	ထင်ပုံတံတား(၅)	၁၃	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၄၉	ဝက်ကိုက်တံတား	၅၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၀	ဆူးကလပ်တံတား	၅၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၁	ကမာကလွန်းတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၂	ကျောင်းကုန်းတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၃	ဝါးတောစုတံတား	၇	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၄	ကျောင်းစုတံတား	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၅	ကျောင်းပုန်းတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၆	ထီဖာတံတား	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၇	ကြာတ်တံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၈	မန်းကလိပ်တံတား	၃၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၅၉	မယ်ဇေလီတံတား	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၀	ရွာသစ်ကုန်း တံတား (၁)	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၁	ရွာသစ်ကုန်း	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
	တံတား (၂)				
၆၂	တော်အရဲကုန်းတံတား	၃၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၃	ရွာသစ်တံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၄	ရေတိမ်တံတား(၁)	၈၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၅	ရေတိမ်တံတား(၂)	၁၄၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၆	ရေတိမ်တံတား(၃)	၆၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၇	မြေနီကုန်းတံတား	၁၃	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၈	ဆိပ်ကြီးတံတား	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၆၉	အေးမြသာယာ တံတား(၁)	၁၁	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၀	အေးမြသာယာ တံတား(၂)	၁၈	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၁	အလယ်ချောင်တံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၂	ဘောစကိုင်းတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၃	တော်ကဆွေတံတား	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၄	ကုန်းကြီးတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၅	ပိုးယဉ်စုတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၆	တော်ကူးအရှေ့ တံတား(၁)	၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၇	တော်ကူးအရှေ့ တံတား(၂)	၉	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၈	တော်ပြာတံတား	၇၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၇၉	ဒေးဒနောတံတား	၁၀၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၀	အင်္ဂလုံးတံတား	၁၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
၈၁	အင်းကွက်တံတား	၁၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၂	ပကောက်တံတား	၆၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၃	တော်ခလူးတံတား	၁၂	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၄	ကညင်ပင်တံတား	၂၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၅	ကြခတ်ဝတံတား	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၆	ကြခတ်ကုန်းလေး တံတား(၁)	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၇	ကြခတ်ကုန်းလေး တံတား(၂)	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၈	ဘိုဒင်-ပီလခတ်- တော်ခလူးတံတား(၁)	၁၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၈၉	ဘိုဒင်-ပီလခတ်- တော်ခလူးတံတား(၂)	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၀	ဘိုဒင်-ပီလခတ်- တော်ခလူးတံတား(၃)	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၁	တော်ပြု- ဘိုးသီကုန်းတံတား(၁)	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၂	တော်ပြု- ဘိုးသီကုန်းတံတား(၂)	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၃	ဘိုးသီကုန်း- လက်ပံကုန်းတံတား	၁၅	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၄	ကြခတ်ကုန်းလေး တံတား	၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	
၉၅	ကြခတ်ကုန်းလေး Box	၂(၂၀x၆)	သံကူကွန်ကရစ်	အသစ်	

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုးအစား	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ	
				အသစ်	ပြင်ထိန်း
	Culvert (၂)စင်း				
	မြို့နယ်ချုပ်		-	-	

(၃) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	လုပ်ငန်းတည်နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုးပြု အိမ်ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝီစိ တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ်ရေ တင်	
၁	တော်ကူးအနောက် ကျေးရွာ(အနက်တူးခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၅
၂	ကညင်ပင်ကျေးရွာ(ရေကန် ခြံစည်နှိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၃၂
၃	ကြာတ်ကုန်းကြီးကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်နှိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၅၄၉
၄	မြိုင်သာယာကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်နှိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၇၉
၅	တော်ကူးအနောက် ကျေးရွာ(ရေကန်ခြံစည်နှိုး ကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၅
စဉ်	လုပ်ငန်းတည်နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုးပြု အိမ်ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝီစိ တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ်ရေ တင်	
၆	ကညင်ပင်ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်နှိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၃၂
၇	ကြာတ်ကုန်းကြီးကျေးရွာ	၁	-	-	-	-	၅၄၉

	(ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)						
၈	အလယ်ချောင်းကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၅
၉	မှော်တီကျေးရွာ (ရေကန် ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၃၅
၁၀	ငွေသောင်ယံကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၀၅
၁၁	ကြာခတ်ကုန်းလေးကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၆၂
၁၂	ကြာခတ်ကုန်းလေးကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၆၂
၁၃	သိုက်ကုန်းကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၂၁
၁၄	ဆူးကလပ်ကျေးရွာ (ရေသန့်စင်စက်ရုံ)	၁	-	-	-	-	၂၀၀
၁၅	ကျွန်းချောင်းကျေးရွာ(ရေ ကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၈၂
၁၆	တောင်ကုန်းကျေးရွာ(ဂါလံ ၅၀၀၀ အုတ်ရေကန် တည် ဆောက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၇၀
၁၇	အောက်ဆိပ်ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၈၆
၁၈	ကြာခတ်ကုန်းလေးကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်ဆိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၆၅
စဉ်	လုပ်ငန်းတည်နေရာ	အမျိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုးပြု အိမ်ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အစိစိ တွင်း	လှို ပိတ်	မြစ်ရေ တင်	

၁၉	ကြွေတံကုန်းလေးကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၆၅
၂၀	မြောက်စု(ပိုးယဉ်စုကျေးရွာ) (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၉၆
၂၁	ဆယ်အိမ်တန်းကျေးရွာ (ရေကန်မြဲစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၉၂
၂၂	တော်ကေးကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၈၆
၂၃	တောင်ကုန်းကျေးရွာ (ရေကန်မြဲစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၇၀
၂၄	ဆိပ်ကြီးကျေးရွာ (ရေကန်မြဲစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၃၆
၂၅	မြတ်လေးရုံကျေးရွာ (ရေကန်မြဲစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၆၀
၂၆	အစာတံကျေးရွာ (ရေကန်မြဲစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၂၀
၂၇	စီးကုန်းကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၅၆
၂၈	ကန့်မလာကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၂၂
၂၉	တော်ခလူးကျေးရွာ (အိမ်သွယ်ရေတိုင်စနစ် ဆောင်ရွက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၈၈
၃၀	တောင်ကုန်းကျေးရွာ (ရေသန့်စင်စနစ်ဆောင် ရွက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၇၀
၃၁	သောင်ခုန်ကျေးရွာ (ရေသန့်စင်စနစ်ဆောင် ရွက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၄၂
၃၂	ဝါးကောက်တောကျေးရွာ (ရေသန့်စင်စနစ်ဆောင်	၁	-	-	-	-	၂၈၀

စဉ်	လုပ်ငန်းတည်နေရာ	အရိုးအစားနှင့်အတိုင်းအတာ					အကျိုးပြု အိမ်ခြေ
		ရေ ကန်	ရေ တွင်း	အဝိစိ တွင်း	လျှို ပိတ်	မြစ်ရေ တင်	
		၃၃	တော်ခရမ်းအရှေ့ကျေးရွာ (လက်တူးတွင်းတူးဖော်ခြင်း)	-	၁	-	
၃၄	အလယ်ကုန်းကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၇၅
၃၅	တော်ကဆော့ကျေးရွာ (ရေကန်အနက်နှိုက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၃၆
၃၆	ကျားကိုက်ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၈၀
၃၇	ဒရယ်လူးအနောက်ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၂၀
၃၈	အလယ်ရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၉၀
၃၉	တော်ပြာကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၁၅၅
၄၀	ဘိုးသီကုန်းကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၇၂
၄၁	တော်ခရမ်းအနောက်ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၈၀
၄၂	တော်ခလူးကျေးရွာ (ရေကန်စင်စနစ်ဆောင်ရွက်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၂၀
၄၃	သောင်ခုန်ကျေးရွာ (ရေပိုက်သွယ်တန်းခြင်း)	၁	-	-	-	-	၃၆၀
၄၄	တော်ခရမ်းအရှေ့ကျေးရွာ (ရေကန်ခြံစည်းရိုးကာရန်ခြင်း)	၁	-	-	-	-	၂၈၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၃	၁	-	-	-	၁၀၁၁၆

(၄) လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	လုပ်ငန်း တည်နေ ရာ	ဆောင်ရွက်သည့်နည်းလမ်း						အကျိုးပြု အိမ်ခြေ
		မဟာ ဓါတ်အား	မီး စက်	နေရောင် ခြည်	လေ	ရေအား	ဇီဝ	
		မရှိပါ						
မြို့နယ်ချုပ်								

(၅) မြစ်မ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ် ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေ ကျပ်(သိန်း)
၁	ကျော့ခနိပ်	၆၃	၆၃	၃၀၀
၂	တောကျောင်း	၁၄၃	၁၄၉	၃၀၀
၃	ကြာခတ်	၆၃	၇၄	၃၀၀
၄	ဆိပ်ကြီး	၁၉၇	၁၉၉	၃၀၀
၅	သပြေစမ်း	၂၈၅	၃၃၄	၃၀၀
၆	ငှက်ကြီးတောင်	၁၂၇	၁၃၂	၃၀၀
၇	တော်ကူးအရှေ့	၅၅၀	၇၅၀	၃၀၀
၈	မန်းကလိပ်	၃၂၂	၃၅၈	၃၀၀
၉	ခလောက်တရာ	၁၃၆	၁၈၃	၃၀၀
၁၀	တောင်ကုန်း	၈၅၇	၉၇၆	၃၀၀
၁၁	မှော်ဘီ	၂၇၈	၃၁၇	၃၀၀
၁၂	ကြာခတ်ကုန်းလေး	၁၆၂	၁၉၉	၃၀၀
၁၃	တော်ခရမ်းအရှေ့	၆၇၇	၇၉၂	၃၀၀
၁၄	ဆူးကလပ်	၂၀၈	၂၄၄	၃၀၀

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ် ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေ ကျပ်(သိန်း)
၁၅	မရမ်း	၁၈၅	၂၀၅	၃၀၀
၁၆	ကန့်မလာ	၁၆၈	၁၈၇	၃၀၀
၁၇	သဲကုန်းတန်း	၁၂၈	၁၄၂	၃၀၀
၁၈	ဇီးကုန်း	၁၄၈	၁၄၉	၃၀၀
၁၉	မာလကာကုန်း	၁၁၅	၁၄၃	၃၀၀
၂၀	အင်္ဂဟင်ကုန်း	၂၄၄	၂၅၃	၃၀၀
၂၁	ထိမိလသံကြီး	၁၅၆	၁၉၀	၃၀၀
၂၂	ဘီးလင်း	၁၂၆	၁၂၉	၃၀၀
၂၃	ထန်းပင်ကုန်း	၁၀၃	၁၂၄	၃၀၀
၂၄	တိုက်ကြီး	၁၈၄	၂၁၁	၃၀၀
၂၅	ကျော့ခွန်း	၁၇၉	၁၉၀	၃၀၀
၂၆	ကျားကိုက်	၁၁၉	၁၄၁	၃၀၀
၂၇	မြေနီကုန်း	၂၅၇	၂၉၅	၃၀၀
၂၈	ပြည်တော်သာ	၃၇၅	၄၇၂	၃၀၀
၂၉	ကြာခတ်ကုန်းကြီး	၅၅၀	၇၁၆	၃၀၀
၃၀	အလယ်ချောင်း	၅၂	၅၅	၂၀၀
၃၁	ကမာပါ	၆၇	၈၂	၂၀၀
၃၂	ကွမ်းခြံစု	၄၃	၅၆	၁၀၀
စုစုပေါင်း		၇၂၆၇	၈၅၁၀	၉၂၀၀

(၆) ကျေးလက်အိမ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြုအိမ်ခြေ	ပြီးစီးအိမ်ခြေ	ကုန်ကျငွေ ကျပ်(သိန်း)
		————မရှိပါ————		
	မြို့နယ်ချုပ်			

(၇) ကျေးလက်အိမ်သာလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြုလုံးရေ	ပြီးစီးလုံးရေ	ကုန်ကျငွေ ကျပ်(သိန်း)
		————မရှိပါ————		
	မြို့နယ်ချုပ်			

(ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

စဉ်	လုပ်ငန်းအမည်	အရွယ် အစား / အရှည်	ကုန်ကျငွေ(သန်း)			ပြီးစီးရက်
			အစိုးရ	ပြည်သူ	ပေါင်း	
၁	ကြခတ်ကုန်းလေး ကျေးရွာအုပ်စု၊ သိုက်ကုန်းရွာ အနောက်ထိပ်မှ သုဿန်သို့ သွားသည့်လမ်း ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်းလုပ်ငန်း	၇၀၀'x၁၀၀'x ၆"	၁၀	၂၀၀	၂၁၀၀	၁၁၂၂၀၂၂

မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာ လျာထားချက် ၄၉။ မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာ လျာထားချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	လျာထား မြေဧကပေါင်း	လျာထားမည့် မြေဧကပေါင်း	မှတ်ချက်
၁		————မရှိပါ————		
	မြို့နယ်ချုပ်			

အခန်း(၁၀)

အထွေထွေ

အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ

၅၀။ တင်ပြရန်မရှိပါ။

နိဂုံး

၅၁။ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ဌာနဆိုင်ရာများမှပေးပို့သောအချက်အလက်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်စာစောင်များ၊ မှတ်တမ်းများအပေါ်တွင် အခြေခံလျက်အကျဉ်းချုံး ပြုစုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များအား မှတ်တမ်းတင်စုစည်းတင်ပြခြင်းအားဖြင့် ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်တစ်ခုလုံး၏အချက်အလက်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများကို လေ့လာသိရှိနိုင်ပြီး မိမိတို့၏လုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက်